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Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Pose Mesura, Modesto e 3 deputados máis

Sobre as patoloxías priorizadas polos diferentes servizos clínicos

para a implantación das vías rápidas de atención, os seus protoco-

los e os seus ámbitos territoriais 182721

4.3.3. Preguntas para resposta por escrito

- 08/5PRE-8744(76708)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito e Adán Villamarín, María do Carme

Sobre os motivos da Secretaría Xeral de Política Lingüística para

reducir nun 68,7 % a dotación orzamentaria para o curso 2011-2012

das axudas destinadas aos equipos de normalización lingüística nos

centros educativos e as previsións ao respecto 182723

- 08/5PRE-8746(76717)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Francisco Rivera, Juan Carlos

Sobre a retransmisión pola TVG e a Radio Galega do acto relixioso

celebrado o día 21 de xaneiro de 2012 na catedral de Santiago de

Compostela en memoria do ex presidente da Xunta de Galicia D.

Manuel Fraga Iribarne 182726

- 08/5PRE-8747(76723)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Rego González, Ismael

Sobre as previsións do Goberno galego respecto da dotación dos

medios materiais e humanos precisos ao Colexio de Educación

Infantil e Primaria de Covas, no concello de Viveiro, para garantir aos

seus alumnos un ensino equitativo e de calidade 182728
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- 08/5PRE-8749(76749)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito e Paz Franco, María Tereixa

Sobre as previsións da Consellería de Medio Ambiente, Territorio e

Infraestruturas respecto da substitución da indicación viaria con

toponimia deturpada na estrada OU-540, Ourense-fronteira de Por-

tugal/A Madalena 182730

- 08/5PRE-8750(76751)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito e Paz Franco, María Tereixa

Sobre as previsións do Goberno galego respecto da reclamación á

Deputación Provincial de Ourense da substitución da indicación via-

ria con toponimia deturpada na estrada OU-1211, na Feira Vella, no

concello de Entrimo 182732

- 08/5PRE-8751(76752)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Sestayo Doce, Beatriz

Sobre a causa do non funcionamento do Servizo de Transporte

Adaptado 065 para trasladar unha rapaza afectada de discapaci-

dade do concello de Cerdido ao centro de educación especial Apa-

der, de Cedeira, e as medidas previstas polo Goberno galego ao

respecto 182734

- 08/5PRE-8752(76804)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Branco Parga, Carlos Fernando e Viéitez Alonso, Henrique

Sobre a valoración da Consellería de Economía e Industria dos posi-

bles efectos da aplicación do Real decreto lei 1/2012 na execución

efectiva dos concursos eólico e de centrais de biomasa aprobados

pola Xunta de Galicia e as actuacións previstas ao respecto

182736

- 08/5PRE-8753(76848)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Acuña do Campo, María Carmen e Pose Mesura, Modesto

Sobre a situación na que se atopa a adquisición dun novo TAC para

o Hospital Comarcal de Valdeorras e, se é o caso, as razóns da

demora da súa instalación e as previsións ao respecto 182739

- 08/5PRE-8754(76853)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel e 3 deputados máis

Sobre as previsións da Xunta de Galicia respecto da procura dalgún

tipo de acordo co Concello de Noia para a construción dunha escola

infantil pública 182741

- 08/5PRE-8755(76856)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre a data prevista polo Goberno galego para o inicio da obra de

remodelación da fachada marítima de Porto do Son 182742

- 08/5PRE-8756(76859)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre a data prevista polo Goberno galego para o inicio das obras

do parque empresarial de Porto do Son 182743

- 08/5PRE-8757(76862)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de viaxes institucionais realizadas polo conxunto do

Goberno galego durante o primeiro semestre do ano 2010 182744

- 08/5PRE-8758(76865)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de viaxes institucionais realizadas polo conxunto do

Goberno galego durante o segundo semestre do ano 2010

182745

- 08/5PRE-8759(76868)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel e Rodríguez Amoroso, María Dolores

Sobre a data prevista polo Goberno galego para o inicio das obras

de construción dun novo edificio para o xulgado de Muros, na pro-

vincia da Coruña 182746

- 08/5PRE-8760(76871)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o balance que fai o Goberno galego da implantación da e-

administración, ou administración electrónica, no conxunto das

administracións públicas galegas 182747

- 08/5PRE-8761(76874)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel e Pose Mesura, Modesto

Sobre as previsións do Goberno galego respecto da resolución dos

déficits existentes no inmoble no que se atopa o Centro de Saúde da

Pobra do Caramiñal 182748
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- 08/5PRE-8762(76878)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Noia que pui-

deron acceder á rede internet durante o ano 2010 grazas á posta en

marcha polo Goberno galego do Plan director de banda larga de

Galicia 2010-2013 182750

- 08/5PRE-8763(76881)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Noia que pui-

deron acceder á rede internet durante o ano 2011 grazas á posta en

marcha polo Goberno galego do Plan director de banda larga de

Galicia 2010-2013 182751

- 08/5PRE-8764(76884)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Noia benefi-

ciadas pola posta en marcha polo Goberno galego do Plan director

de banda larga de Galicia 2010-2013 182752

- 08/5PRE-8765(76885)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Caride Estévez, María José e Rego González, Ismael

Sobre os datos referidos aos cambios levados a cabo no organi-

grama e no persoal adscrito con motivo da reestruturación efectuada

no Goberno galego e da supresión da Consellería de Cultura e

Turismo 182753

- 08/5PRE-8766(76887)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Caride Estévez, María José e Rego González, Ismael

Sobre os datos referidos aos cambios levados a cabo no organi-

grama e no persoal adscrito con motivo da reestruturación efectuada

no Goberno galego e da supresión da Consellería do Mar 182755

- 08/5PRE-8767(76891)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Outes que

puideron acceder á rede internet durante o ano 2010 grazas á posta

en marcha polo Goberno galego do Plan director de banda larga de

Galicia 2010-2013 182757

- 08/5PRE-8768(76895)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Outes que

puideron acceder á rede internet durante o ano 2011 grazas á posta

en marcha polo Goberno galego do Plan director de banda larga de

Galicia 2010-2013 182758

- 08/5PRE-8769(76898)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Outes bene-

ficiadas pola posta en marcha polo Goberno galego do Plan director

de banda larga de Galicia 2010-2013 182759

- 08/5PRE-8770(76900)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Burgo López, María Concepción e Fernández López, Miguel Ángel

Sobre a avaliación polos técnicos da Dirección Xeral do Patrimonio

do risco de derrubamento da sauna castrexa situada no castro do

Castelón, en Castañoso, no concello da Fonsagrada, e as actua-

cións previstas ao respecto 182761

- 08/5PRE-8771(76902)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Burgo López, María Concepción

Sobre as actuais previsións da Consellería de Cultura, Educación e

Ordenación Universitaria para a limpeza dos paramentos da Muralla

de Lugo, os traballos que vai realizar dentro do seu programa de

mantemento e as actuacións que vai levar a cabo no ano 2012, así

como a demora no asinamento dun convenio coa Universidade de

Santiago para realizar as necesarias investigacións ao respecto

182763

- 08/5PRE-8772(76904)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Burgo López, María Concepción e Rego González, Ismael

Sobre as razóns do escaso avance das obras do auditorio de Lugo,

o persoal destinado a elas e as continuas demoras no cumprimento

dos prazos establecidos no convenio, así como a data prevista para

a súa entrada en funcionamento 182766

- 08/5PRE-8773(76936)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Cajide Hervés, María del Carmen e 3 deputados máis

Sobre a elaboración, as medidas previstas e o desenvolvemento do

Plan integral de apoio á muller embarazada 2012-2014, así como o
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orzamento destinado á súa implementación e as melloras que vai

supor 182768

- 08/5PRE-8774(76940)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

López Vidal, Pablo Xabier e Sestayo Doce, Beatriz

Sobre o estado de execución e as razóns da demora no remate das

obras de construción dunha residencia da terceira idade e centro de

día no concello de Esgos, a participación e as achegas da Xunta de

Galicia nese proxecto e a data prevista para a súa entrada en fun-

cionamento 182771

- 08/5PRE-8775(76969)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Pontón Mondelo, Ana Belén e Suárez Canal, Alfredo

Sobre as previsións da Xunta de Galicia respecto do asinamento

dun novo convenio entre a Secretaría Xeral de Emigración e o Con-

cello de Santiago de Compostela para a renovación da liñas de axu-

das coa oficina de emigración e inmigración 182774

- 08/5PRE-8776(76997)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Branco Parga, Carlos Fernando e Sánchez Montenegro, Isabel

Sobre os estudos ou informes técnicos que avalan os traballos ini-

ciados pola Xunta de Galicia a finais do mes de xaneiro de 2011

para a realización dunha canle artificial de desaugamento da lagoa

da Frouxeira, no concello de Valdoviño, co fin de evitar a acumula-

ción de auga no contorno das vivendas, o seu impacto ambiental e

o custo das actuacións desenvolvidas 182777

- 08/5PRE-8777(77027)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Branco Parga, Carlos Fernando e Adán Villamarín, María do Carme

Sobre as razóns da demora e a data prevista pola Consellería de

Cultura, Educación e Ordenación Universitaria para o pagamento

das nóminas ou compensacións pendentes ás persoas colaborado-

ras do Colexio Atios de Valdoviño 182780

- 08/5PRE-8778(77034)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Fraga Santos, Silvia Belén e 2 deputados máis

Sobre o accidente sufrido por un alumno con problemas de mobilidade

ao desprenderse o elevador no Colexio de Educación Infantil e Prima-

ria Alfonso D. Rodríguez Castelao, do concello de Ordes, a dispoñibili-

dade dun informe técnico que avale a súa seguridade e as previsións

do Goberno galego respecto da instalación dun ascensor 182782

- 08/5PRE-8780(77041)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito e Branco Parga, Carlos Fernando

Sobre a deturpación toponímica e a exclusión da lingua galega

nas táboas de mareas dos anos 2011 e 2012, correspondentes

aos portos de Ferrol e San Cibrao, editadas pola Autoridade Por-

tuaria de Ferrol-San Cibrao, así como as xestións realizadas e as

actuacións previstas pola Secretaría Xeral de Política Lingüística

ao respecto 182785

- 08/5PRE-8781(77042)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Branco Parga, Carlos Fernando e Bouza Santiago, Ana Luisa

Sobre os datos referidos á execución e posta en funcionamento das

actuacións previstas en diversas partidas orzamentarias en materia

de sanidade no concello de Melide 182789

- 08/5PRE-8782(77044)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Branco Parga, Carlos Fernando

Sobre a achega realizada pola Xunta de Galicia no ano 2011 para o

financiamento das oficinas de recolocación das Pontes de García

Rodríguez e de Cerceda, as previsións ao respecto para o ano 2012

e a entrega polo Concello do proxecto construtivo do xeriátrico das

Pontes de García Rodríguez 182791

- 08/5PRE-8783(77051) (77213)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Burgo López, María Concepción e Losada Álvarez, Abel Fermín

Sobre a valoración da Consellería de Cultura, Educación e Ordena-

ción Universitaria da situación do museo Marco de Vigo e do aban-

dono pola Deputación provincial de Pontevedra e por Novacaixaga-

licia Banco da Fundación Marco, o libramento das cantidades ade-

bedadas no ano 2011 á esta fundación e as actuacións previstas

para garantir a continuidade dese museo 182793

- 08/5PRE-8784(77057)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Cerviño González, Francisco Xulio e Burgo López, María Concepción

Sobre a situación do expediente para declarar ben de interese cul-

tural os recintos dos complexos do castro de Samoedo e de Sarga-

delos e a inclusión das súas coleccións e bibliotecas 182797

- 08/5PRE-8785(77058)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Cerviño González, Francisco Xulio e Burgo López, María Concepción
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Sobre a situación do expediente para declarar ben de interese cul-

tural a colección do Museo de Arte Contemporánea de Galicia Car-

los Maside 182799

- 08/5PRE-8786(77061)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Acuña do Campo, María Carmen e Pose Mesura, Modesto

Sobre mantemento do recurso interposto polo anterior Goberno

central diante do Tribunal Constitucional contra o catálogo galego

priorizado de produtos farmacéuticos, así como para non anunciar a

súa xeneralización a todo o Estado español polo Ministerio de Sani-

dade 182800

- 08/5PRE-8787(77065)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Acuña do Campo, María Carmen e Pose Mesura, Modesto

Sobre as condicións nas que se levou a cabo a reunión do Sr. pre-

sidente da Xunta de Galicia cos xefes de servizo do Complexo Hos-

pitalario Universitario de Vigo en relación ao proxecto do futuro hos-

pital vigués 182802

- 08/5PRE-8788(77067)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Francisco Rivera, Juan Carlos

Sobre a licitación e posterior adxudicación pola CRTVG, a través

dun procedemento negociado sen publicidade, a catro despachos

de avogados en distintas cidades galegas, de contratos en concepto

de servizos para a defensa xurídica da TVG e da RTVG en distintos

procesos de reclamación de reintegro efectivo de cantidades ao era-

rio público 182804

- 08/5PRE-8789(77068)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Bouza Santiago, Ana Luisa

Sobre a autorización polo Goberno galego da convocatoria reali-

zada pola Fundación 061 para a celebración dun curso de técnicos

de transporte sanitario 182806

- 08/5PRE-8790(77070)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito

Sobre o destino do marisco reinstalado na batea fondeada na ría de

Ferrol para a súa depuración 182808

- 08/5PRE-8791(77073)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Pose Mesura, Modesto e 3 deputados máis

Sobre a carga e as condicións de traballo do persoal do centro de

saúde do concello de Tordoia e as medidas adoptadas pola Conse-

llería de Sanidade para correxir as anomalías producidas 182811

- 08/5PRE-8792(77081)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Pose Mesura, Modesto e 3 deputados máis

Sobre as patoloxías priorizadas polos diferentes servizos clínicos

para a implantación das vías rápidas de atención, os seus protoco-

los e os seus ámbitos territoriais 182813

- 08/5PRE-8793(77085)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de axudas dirixidas á internacionalización empre-

sarial outorgadas pola Xunta de Galicia durante o ano 2010  a socie-

dades ou empresas con domicilio social en Noia 182815

- 08/5PRE-8794(77086)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Branco Parga, Carlos Fernando e 2 deputados máis

Sobre as modificacións producidas no prazo de exposición pública

do procedemento de avaliación ambiental estratéxica do Plan xeral

de ordenación municipal do concello de Ares, as súas repercusión

na presentación de alegacións e as medidas previstas pola Conse-

llería de Medio Ambiente, Territorio e Infraestruturas ao respecto

182816

- 08/5PRE-8795(77090)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Mazaricos

que puideron acceder á rede Internet durante o ano 2010, grazas á

posta en marcha polo Goberno galego do Plan director de banda

larga de Galicia 2010-2013 182821

- 08/5PRE-8796(77093)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Mazaricos

que puideron acceder á rede Internet durante o ano 2011, grazas á

posta en marcha polo Goberno galego do Plan director de banda

larga de Galicia 2010-2013 182822

- 08/5PRE-8797(77096)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia
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Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Mazaricos

beneficiadas pola posta en marcha polo Goberno galego do Plan

director de banda larga de Galicia 2010-2013 182823

- 08/5PRE-8798(77099)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel e 4 deputados máis

Sobre as previsións do Goberno galego respecto da construción dal-

gunha residencia ou centro para a terceira idade no concello de Boiro

182824

- 08/5PRE-8799(77108)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel e Pose Mesura, Modesto

Sobre o número de visitas realizadas polos técnicos de Prevención

de Riscos Laborais da Xunta de Galicia ao Centro de Saúde da

Pobra do Caramiñal durante o ano 2010 182825

- 08/5PRE-8800(77114)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel e Pose Mesura, Modesto

Sobre o número de visitas realizadas polos técnicos de Prevención

de Riscos Laborais da Xunta de Galicia ao Centro de Saúde da

Pobra do Caramiñal durante o ano 2011 182826

- 08/5PRE-8801(77115)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito

Sobre as razóns da interrupción do subministro de enerxía eléctrica

que afectou a Mogor e parte de Marín o 24 de xaneiro de 2012 e as

medidas previstas para evitar a súa repetición 182827

- 08/5PRE-8802(77143)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito

Sobre a avaliación do Goberno galego respecto da seguridade via-

ria da estrada PO-551, Marín-Bueu, á altura de Mogor, e as actua-

cións previstas para a súa mellora 182829

- 08/5PRE-8803(77154)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o balance do Goberno galego respecto do pacto territorial de

emprego da zona do Barbanza-Noia 182831

- 08/5PRE-8804(77166)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre as actuacións de formación para persoas desempregadas,

realizadas ou financiadas polo Goberno galego no ano 2010, no

concello de Noia 182832

- 08/5PRE-8805(77179)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Lousame

beneficiadas pola posta en marcha polo Goberno galego do Plan

director de banda larga de Galicia 2010-2013 182833

- 08/5PRE-8806(77182)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Lousame que

puideron acceder á rede Internet durante o ano 2011, grazas á posta

en marcha polo Goberno galego do Plan director de banda larga de

Galicia 2010-2013 182834

- 08/5PRE-8807(77185)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Lousame que

puideron acceder á rede Internet durante o ano 2010, grazas á posta

en marcha polo Goberno galego do Plan director de banda larga de

Galicia 2010-2013 182835

- 08/5PRE-8808(77188)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre as previsións do Goberno galego respecto do inicio da

execución do macropolígono comarcal do Barbanza durante o

ano 2012 182836
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A Mesa do Parlamento, na reunión do 7 de febreiro de 2012,

adoptou os seguintes acordos

4. Procedementos de información
4.3. Preguntas
4.3.2. Preguntas orais en Comisión

Admisión a trámite, asignación a Comisión e publicación

-08/POC-9244 (77078)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Pose Mesura, Modesto e 3 deputados máis

Sobre as patoloxías priorizadas polos diferentes servizos clí-

nicos para a implantación das vías rápidas de atención, os

seus protocolos e os seus ámbitos territoriais

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

4.3.3. Preguntas para resposta por escrito

Admisión a trámite e publicación 

- 08/5PRE-8744(76708)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito e Adán Villamarín, María do

Carme

Sobre os motivos da Secretaría Xeral de Política Lingüística

para reducir nun 68,7 % a dotación orzamentaria para o

curso 2011-2012 das axudas destinadas aos equipos de nor-

malización lingüística nos centros educativos e as previsións

ao respecto

- 08/5PRE-8746(76717)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Francisco Rivera, Juan Carlos

Sobre a retransmisión pola TVG e a Radio Galega do acto

relixioso celebrado o día 21 de xaneiro de 2012 na catedral

de Santiago de Compostela en memoria do ex presidente da

Xunta de Galicia D. Manuel Fraga Iribarne

- 08/5PRE-8747(76723)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Rego González, Ismael

Sobre as previsións do Goberno galego respecto da dotación

dos medios materiais e humanos precisos ao Colexio de

Educación Infantil e Primaria de Covas, no concello de

Viveiro, para garantir aos seus alumnos un ensino equitativo

e de calidade

- 08/5PRE-8749(76749)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito e Paz Franco, María Tereixa

Sobre as previsións da Consellería de Medio Ambiente,

Territorio e Infraestruturas respecto da substitución da indi-

cación viaria con toponimia deturpada na estrada OU-540,

Ourense-fronteira de Portugal/A Madalena

- 08/5PRE-8750(76751)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito e Paz Franco, María Tereixa

Sobre as previsións do Goberno galego respecto da reclama-

ción á Deputación Provincial de Ourense da substitución da

indicación viaria con toponimia deturpada na estrada OU-

1211, na Feira Vella, no concello de Entrimo

- 08/5PRE-8751(76752)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Sestayo Doce, Beatriz

Sobre a causa do non funcionamento do Servizo de Trans-

porte Adaptado 065 para trasladar unha rapaza afectada de

discapacidade do concello de Cerdido ao centro de educa-

ción especial Apader, de Cedeira, e as medidas previstas

polo Goberno galego ao respecto

- 08/5PRE-8752(76804)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Branco Parga, Carlos Fernando e Viéitez Alonso, Henrique

Sobre a valoración da Consellería de Economía e Industria

dos posibles efectos da aplicación do Real decreto lei 1/2012

na execución efectiva dos concursos eólico e de centrais de

biomasa aprobados pola Xunta de Galicia e as actuacións

previstas ao respecto

- 08/5PRE-8753(76848)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Acuña do Campo, María Carmen e Pose Mesura, Modesto

Sobre a situación na que se atopa a adquisición dun novo TAC

para o Hospital Comarcal de Valdeorras e, se é o caso, as

razóns da demora da súa instalación e as previsións ao respecto

- 08/5PRE-8754(76853)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia
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Lage Tuñas, José Manuel e 3 deputados máis

Sobre as previsións da Xunta de Galicia respecto da procura

dalgún tipo de acordo co Concello de Noia para a constru-

ción dunha escola infantil pública

- 08/5PRE-8755(76856)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre a data prevista polo Goberno galego para o inicio da

obra de remodelación da fachada marítima de Porto do Son

- 08/5PRE-8756(76859)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre a data prevista polo Goberno galego para o inicio das

obras do parque empresarial de Porto do Son

- 08/5PRE-8757(76862)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de viaxes institucionais realizadas polo con-

xunto do Goberno galego durante o primeiro semestre do

ano 2010

- 08/5PRE-8758(76865)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de viaxes institucionais realizadas polo con-

xunto do Goberno galego durante o segundo semestre do ano

2010

- 08/5PRE-8759(76868)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel e Rodríguez Amoroso, María

Dolores

Sobre a data prevista polo Goberno galego para o inicio das

obras de construción dun novo edificio para o xulgado de

Muros, na provincia da Coruña

- 08/5PRE-8760(76871)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o balance que fai o Goberno galego da implantación

da e-administración, ou administración electrónica, no con-

xunto das administracións públicas galegas

- 08/5PRE-8761(76874)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel e Pose Mesura, Modesto

Sobre as previsións do Goberno galego respecto da resolu-

ción dos déficits existentes no inmoble no que se atopa o

Centro de Saúde da Pobra do Caramiñal

- 08/5PRE-8762(76878)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Noia

que puideron acceder á rede internet durante o ano 2010 gra-

zas á posta en marcha polo Goberno galego do Plan director

de banda larga de Galicia 2010-2013 

- 08/5PRE-8763(76881)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Noia

que puideron acceder á rede internet durante o ano 2011 gra-

zas á posta en marcha polo Goberno galego do Plan director

de banda larga de Galicia 2010-2013 

- 08/5PRE-8764(76884)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de

Noia beneficiadas pola posta en marcha polo Goberno

galego do Plan director de banda larga de Galicia 2010-

2013 

- 08/5PRE-8765(76885)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Caride Estévez, María José e Rego González, Ismael

Sobre os datos referidos aos cambios levados a cabo no

organigrama e no persoal adscrito con motivo da reestrutu-

ración efectuada no Goberno galego e da supresión da Con-

sellería de Cultura e Turismo

- 08/5PRE-8766(76887)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Caride Estévez, María José e Rego González, Ismael

Sobre os datos referidos aos cambios levados a cabo no

organigrama e no persoal adscrito con motivo da reestrutu-

ración efectuada no Goberno galego e da supresión da Con-

sellería do Mar
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- 08/5PRE-8767(76891)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Outes

que puideron acceder á rede internet durante o ano 2010 gra-

zas á posta en marcha polo Goberno galego do Plan director

de banda larga de Galicia 2010-2013

- 08/5PRE-8768(76895)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Outes

que puideron acceder á rede internet durante o ano 2011 gra-

zas á posta en marcha polo Goberno galego do Plan director

de banda larga de Galicia 2010-2013

- 08/5PRE-8769(76898)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Outes

beneficiadas pola posta en marcha polo Goberno galego do

Plan director de banda larga de Galicia 2010-2013

- 08/5PRE-8770(76900)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Burgo López, María Concepción e Fernández López,

Miguel Ángel

Sobre a avaliación polos técnicos da Dirección Xeral do

Patrimonio do risco de derrubamento da sauna castrexa

situada no castro do Castelón, en Castañoso, no concello da

Fonsagrada, e as actuacións previstas ao respecto

- 08/5PRE-8771(76902)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Burgo López, María Concepción

Sobre as actuais previsións da Consellería de Cultura, Edu-

cación e Ordenación Universitaria para a limpeza dos para-

mentos da Muralla de Lugo, os traballos que vai realizar

dentro do seu programa de mantemento e as actuacións que

vai levar a cabo no ano 2012, así como a demora no asina-

mento dun convenio coa Universidade de Santiago para rea-

lizar as necesarias investigacións ao respecto

- 08/5PRE-8772(76904)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Burgo López, María Concepción e Rego González, Ismael

Sobre as razóns do escaso avance das obras do auditorio de

Lugo, o persoal destinado a elas e as continuas demoras no

cumprimento dos prazos establecidos no convenio, así como

a data prevista para a súa entrada en funcionamento

- 08/5PRE-8773(76936)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Cajide Hervés, María del Carmen e 3 deputados máis

Sobre a elaboración, as medidas previstas e o desenvolve-

mento do Plan integral de apoio á muller embarazada 2012-

2014, así como o orzamento destinado á súa implementación

e as melloras que vai supor

- 08/5PRE-8774(76940)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

López Vidal, Pablo Xabier e Sestayo Doce, Beatriz

Sobre o estado de execución e as razóns da demora no

remate das obras de construción dunha residencia da terceira

idade e centro de día no concello de Esgos, a participación e

as achegas da Xunta de Galicia nese proxecto e a data pre-

vista para a súa entrada en funcionamento

- 08/5PRE-8775(76969)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Pontón Mondelo, Ana Belén e Suárez Canal, Alfredo

Sobre as previsións da Xunta de Galicia respecto do asina-

mento dun novo convenio entre a Secretaría Xeral de Emi-

gración e o Concello de Santiago de Compostela para a

renovación da liñas de axudas coa oficina de emigración e

inmigración

- 08/5PRE-8776(76997)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Branco Parga, Carlos Fernando e Sánchez Montenegro, Isabel

Sobre os estudos ou informes técnicos que avalan os traba-

llos iniciados pola Xunta de Galicia a finais do mes de

xaneiro de 2011 para a realización dunha canle artificial de

desaugamento da lagoa da Frouxeira, no concello de Valdo-

viño, co fin de evitar a acumulación de auga no contorno das

vivendas, o seu impacto ambiental e o custo das actuacións

desenvolvidas

- 08/5PRE-8777(77027)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Branco Parga, Carlos Fernando e Adán Villamarín, María do

Carme
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Sobre as razóns da demora e a data prevista pola Conselle-

ría de Cultura, Educación e Ordenación Universitaria para o

pagamento das nóminas ou compensacións pendentes ás

persoas colaboradoras do Colexio Atios de Valdoviño

- 08/5PRE-8778(77034)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Fraga Santos, Silvia Belén e 2 deputados máis

Sobre o accidente sufrido por un alumno con problemas de

mobilidade ao desprenderse o elevador no Colexio de Edu-

cación Infantil e Primaria Alfonso D. Rodríguez Castelao,

do concello de Ordes, a dispoñibilidade dun informe técnico

que avale a súa seguridade e as previsións do Goberno

galego respecto da instalación dun ascensor

- 08/5PRE-8780(77041)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito e Branco Parga, Carlos Fer-

nando

Sobre a deturpación toponímica e a exclusión da lingua

galega nas táboas de mareas dos anos 2011 e 2012, corres-

pondentes aos portos de Ferrol e San Cibrao, editadas pola

Autoridade Portuaria de Ferrol-San Cibrao, así como as xes-

tións realizadas e as actuacións previstas pola Secretaría

Xeral de Política Lingüística ao respecto

- 08/5PRE-8781(77042)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Branco Parga, Carlos Fernando e Bouza Santiago, Ana Luisa

Sobre os datos referidos á execución e posta en funciona-

mento das actuacións previstas en diversas partidas orza-

mentarias en materia de sanidade no concello de Melide

- 08/5PRE-8782(77044)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Branco Parga, Carlos Fernando

Sobre a achega realizada pola Xunta de Galicia no ano 2011

para o financiamento das oficinas de recolocación das Pon-

tes de García Rodríguez e de Cerceda, as previsións ao res-

pecto para o ano 2012 e a entrega polo Concello do proxecto

construtivo do xeriátrico das Pontes de García Rodríguez

- 08/5PRE-8783(77051) (77213)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Burgo López, María Concepción e Losada Álvarez, Abel

Fermín

Sobre a valoración da Consellería de Cultura, Educación e

Ordenación Universitaria da situación do museo Marco de

Vigo e do abandono pola Deputación provincial de Ponteve-

dra e por Novacaixagalicia Banco da Fundación Marco, o

libramento das cantidades adebedadas no ano 2011 á esta

fundación e as actuacións previstas para garantir a continui-

dade dese museo

- 08/5PRE-8784(77057)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Cerviño González, Francisco Xulio e Burgo López, María

Concepción

Sobre a situación do expediente para declarar ben de interese

cultural os recintos dos complexos do castro de Samoedo e

de Sargadelos e a inclusión das súas coleccións e bibliotecas

- 08/5PRE-8785(77058)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Cerviño González, Francisco Xulio e Burgo López, María

Concepción

Sobre a situación do expediente para declarar ben de interese

cultural a colección do Museo de Arte Contemporánea de

Galicia Carlos Maside

- 08/5PRE-8786(77061)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Acuña do Campo, María Carmen e Pose Mesura, Modesto

Sobre mantemento do recurso interposto polo anterior

Goberno central diante do Tribunal Constitucional contra o

catálogo galego priorizado de produtos farmacéuticos, así

como para non anunciar a súa xeneralización a todo o Estado

español polo Ministerio de Sanidade

- 08/5PRE-8787(77065)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Acuña do Campo, María Carmen e Pose Mesura, Modesto

Sobre as condicións nas que se levou a cabo a reunión do Sr.

presidente da Xunta de Galicia cos xefes de servizo do Com-

plexo Hospitalario Universitario de Vigo en relación ao pro-

xecto do futuro hospital vigués 

- 08/5PRE-8788(77067)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Francisco Rivera, Juan Carlos

Sobre a licitación e posterior adxudicación pola CRTVG, a

través dun procedemento negociado sen publicidade, a catro
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despachos de avogados en distintas cidades galegas, de con-

tratos en concepto de servizos para a defensa xurídica da

TVG e da RTVG en distintos procesos de reclamación de

reintegro efectivo de cantidades ao erario público 

- 08/5PRE-8789(77068)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Bouza Santiago, Ana Luisa

Sobre a autorización polo Goberno galego da convocatoria

realizada pola Fundación 061 para a celebración dun curso

de técnicos de transporte sanitario

- 08/5PRE-8790(77070)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito

Sobre o destino do marisco reinstalado na batea fondeada na

ría de Ferrol para a súa depuración

- 08/5PRE-8791(77073)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Pose Mesura, Modesto e 3 deputados máis

Sobre a carga e as condicións de traballo do persoal do cen-

tro de saúde do concello de Tordoia e as medidas adoptadas

pola Consellería de Sanidade para correxir as anomalías pro-

ducidas

- 08/5PRE-8792(77081)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Pose Mesura, Modesto e 3 deputados máis

Sobre as patoloxías priorizadas polos diferentes servizos clí-

nicos para a implantación das vías rápidas de atención, os

seus protocolos e os seus ámbitos territoriais

- 08/5PRE-8793(77085)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de axudas dirixidas á internacionalización

empresarial outorgadas pola Xunta de Galicia durante o ano

2010  a sociedades ou empresas con domicilio social en

Noia

- 08/5PRE-8794(77086)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Branco Parga, Carlos Fernando e 2 deputados máis

Sobre as modificacións producidas no prazo de exposición

pública do procedemento de avaliación ambiental estraté-

xica do Plan xeral de ordenación municipal do concello de

Ares, as súas repercusión na presentación de alegacións e as

medidas previstas pola Consellería de Medio Ambiente,

Territorio e Infraestruturas ao respecto

- 08/5PRE-8795(77090)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Maza-

ricos que puideron acceder á rede Internet durante o ano

2010, grazas á posta en marcha polo Goberno galego do Plan

director de banda larga de Galicia 2010-2013

- 08/5PRE-8796(77093)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Maza-

ricos que puideron acceder á rede Internet durante o ano

2011, grazas á posta en marcha polo Goberno galego do Plan

director de banda larga de Galicia 2010-2013

- 08/5PRE-8797(77096)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Maza-

ricos  beneficiadas pola posta en marcha polo Goberno

galego do Plan director de banda larga de Galicia 2010-2013

- 08/5PRE-8798(77099)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel e 4 deputados máis

Sobre as previsións do Goberno galego respecto da constru-

ción dalgunha residencia ou centro para a terceira idade no

concello de Boiro

- 08/5PRE-8799(77108)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel e Pose Mesura, Modesto

Sobre o número de visitas realizadas polos técnicos de

Prevención de Riscos Laborais da Xunta de Galicia ao

Centro de Saúde da Pobra do Caramiñal durante o ano

2010

- 08/5PRE-8800(77114)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel e Pose Mesura, Modesto
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Sobre o número de visitas realizadas polos técnicos de Pre-

vención de Riscos Laborais da Xunta de Galicia ao Centro

de Saúde da Pobra do Caramiñal durante o ano 2011

- 08/5PRE-8801(77115)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito

Sobre as razóns da interrupción do subministro de enerxía

eléctrica que afectou a Mogor e parte de Marín o 24 de xaneiro

de 2012 e as medidas previstas para evitar a súa repetición

- 08/5PRE-8802(77143)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Lobeira Domínguez, Bieito

Sobre a avaliación do Goberno galego respecto da seguri-

dade viaria da estrada PO-551, Marín-Bueu, á altura de

Mogor, e as actuacións previstas para a súa mellora

- 08/5PRE-8803(77154)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o balance do Goberno galego respecto do pacto terri-

torial de emprego da zona do Barbanza-Noia

- 08/5PRE-8804(77166)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre as actuacións de formación para persoas desemprega-

das, realizadas ou financiadas polo Goberno galego no ano

2010, no concello de Noia

- 08/5PRE-8805(77179)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Lou-

same  beneficiadas pola posta en marcha polo Goberno

galego do Plan director de banda larga de Galicia 2010-

2013

- 08/5PRE-8806(77182)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Lou-

same que puideron acceder á rede Internet durante o ano

2011, grazas á posta en marcha polo Goberno galego do Plan

director de banda larga de Galicia 2010-2013

- 08/5PRE-8807(77185)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre o número de persoas residentes no concello de Lou-

same que puideron acceder á rede Internet durante o ano

2010, grazas á posta en marcha polo Goberno galego do Plan

director de banda larga de Galicia 2010-2013

- 08/5PRE-8808(77188)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

Lage Tuñas, José Manuel

Sobre as previsións do Goberno galego respecto do inicio da

execución do macropolígono comarcal do Barbanza durante

o ano 2012

Santiago de Compostela, 16 de febreiro de 2012

Pilar Rojo Noguera

Presidenta
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 02/02/2012 13:07 

N° Rexistro: 77078 
Data envió: 02/02/2012 13:07:58.281 

il§ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Modesto Pose Mesura, Carmen Acuña do Campo, Beatriz Sestayo 
Doce e Miguel Angel Fernández López, deputados e deputadas 
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao 

partido dos abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan 
de Galicia

 a n t e e s a Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta oral en Comisión. 

As vías rápidas de atención en determinadas patoloxías sempre foron 
priorizadas polos diferentes servizos clínicos. 

Cando unha lista de espera de un servizo determinado supera ampliamente 
a marxe de tolerancia clínica e socialmente, faise inevitable facer algunha 
priorización con algunha patoloxía, especialmente de tipo tumoral. 

Neste sentido, os deputados e as deputadas que asinan formulan as 
seguintes preguntas para o seu debate en Comisión: 

1. Que patoloxías están priorizadas? 
2. Con que protocolos? 

3. En que ámbitos territoriais da Comunidade Autónoma? 

Pazo do Parlamento, 1 de febreiro de 2012 

Asdo.: Modesto Pose Mesura 

Carmen Acuña do Campo 
Beatriz Sestayo Doce 
Miguel Angel Fernández López 

Deputados e deputadas do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

Modesto Pose Mesura na data 02/02/2012 13:05:00 

María del Carmen Acuña do Campo na data 02/02/2012 13:05:10 

Beatriz Sestayo Doce na data 02/02/2012 13:05:17 
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Grupo Parlamentario 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 27/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76708 
Data envió: 26/01/2012 14:04:55.732 

OFICINA PARLAMENTAR 
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Á Mesa do Parlamento 

Bieito Lobeira Domínguez e María do Carme Adán Villamarín, deputado e 

deputada do Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do 

Regulamento da Cámara, presentan a seguinte Pregunta, para a súa resposta 

escrita, relativa ao brutal recorte executado pola Secretaria Xeral de Política 

Lingüística ñas axudas dirixidas ao fomento do galego nos centros de ensino. 

Non hai tregua para a lingua galega. Cambia de titular a Secretaría Xeral de 

Política Lingüística, mais non de orientación ideolóxica, ao servizo do proxecto 

político do Partido Popular. 

Así, a Orde do 20 de xaneiro de 2012 (publicado no DOG do 25 de xaneiro) 

anuncia a convocatoria para a presentación de proxectos de fomento do uso do galego 

dos centros de titularidade pública de Galiza que imparten ensinanzas regradas de 

niveis non universitarios, para o curso escolar 2011-2012. A dotación orzamentaria 

destas axudas ascende a 250.000 euros. O pasado curso escolar (2010-2011) a 

cantidade era de 800.000 euros. O recorte é do 687%. 

Estas axudas van dirixidas aos equipos de normalización e dinamización 

lingüística (ENDL) dos centros educativos. Sufridos e criminalizados equipos de 

normalización, que representan o sostén da defensa da lingua galega no sistema 

educativo, unha vez que a administración pública galega ten desertado da súa 

responsabilidade neste ámbito. 
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0 Gobernó do Partido Popular pretende, con este recorte político, conducir aos 

xa anoréxicos equipos de normalización á morte por inanición. Cumpre, a xuízo do 

Gobernó "galego", eliminar a política favorábel no galego nos centros de ensino, 

protagonizada precisamente polos ENDL's . Non ten sentido, non é de recibo, que nun 

país como o noso, cunha lingua propia excluida de numerosos ámbitos sociais e 

institucionais, non normalizada, a mesma Consellaría destine máis finanzamento á 

Fundación Camilo José Cela que a todos os equipos de normalización lingüística dos 

centros de ensino, que gozarán dunhas axudas ridiculas e mesquiñas para promover 

accións de base en defensa da dignificación, coñecemento e normalización do noso 

idioma. Perderanse así numerosas actividades formativas e extraescolares, e 

dificultarase aínda en maior medida o acceso do alumnado ao coñecemento da lingua 

da súa propia Terra. 

Estas son as razóns que levan ao B N G a formular as seguintes preguntas para a 

súa resposta escrita: 

1 .a) Cal é o motivo que leva á Secretaría Xeral de Política Lingüística a reducir 

nun 68'7% o voiume de axudas destinadas aos equipos de normalización lingüística 

nos centros educativos? 

2. a) É consciente das exiguas e insignificantes cantidades que lie 

corresponderán a cada centro con este recorte brutal? 

3. a) Por que razón os recortes orzamentarios que padece a lingua galega 

multiplican os realizados noutros ámbitos? 
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4.a) Ten previsto rectificar esta política antigalega? 

Santiago de Compostela, 26 de xaneiro de 2012. 

Asdo.: Bieito Lobeira Domínguez 

María do Carme Adán Villamarín 

Deputado e deputada do G.P. do BNG. 

Asinado dixitalmente por: 

Bieito Lobeira Domínguez na data 26/01/2012 14:03:23 

Maria do Carme Adán Villamarín na data 26/01/2012 14:03:27 
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Partido dos 
Socialistas 
de Galicia 

Á Mesa do Parlamento 

Juan Carlos Francisco Rivera, deputado pertencente ao Grupo Parlamentario 
dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento 
da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta por 
escrito. 

O falecemento do ex - presidente da Xunta de Galicia, D. Manuel Fraga, foi 
obxecto dun tratamento informativo moi ampio, por parte dos medios públicos de 
comunicación galega dende o mesmo momento de coñecerse o seu pasamento o 
día 15 de xaneiro, con inclusión, a partires dése día, na Radio e na Televisión 
Pública galegas, de programación específica e monográfica sobre a figura do ex -
presidente. 

O Grupo Parlamentario Socialista ten amosado publicamente ao respecto persoal 
e institucional pola figura de D. Manuel Fraga Iribarne, recoñecendo o seu 
importante papel na esfera pública e no desenvolvemento da nosa autonomía nos 
seus 16 anos de gobernó. 

O sábado día 21 de xaneiro, celebrouse na Catedral de Santiago un acto relixioso 
na memoria do ex - presidente Fraga, retransmitido en directo pola Televisión 
Galega e a Radio Galega. Un acto relixioso que, como tal acto, pertence a esfera 
da espiritualidade privada e íntima de quen o promoven e de quen nel participan. 

A retransmisión deste acto relixioso polas canles públicas de comunicación non 
obedece a motivacións de prestación dun servizo público nin a razóns de tipo 
informativo, senón simplemente a concepcións ideolóxico - relixiosas do 
Gobernó da Xunta de Galicia e do seu presidente, Sr. Núñez Feijóo, alleas polo 
tanto o interese xeral. 

Polo anteriormente exposto, o deputado que asina formula as seguintes preguntas 
para a súa resposta escrita: 

1. Cales son as razóns de interese xeral que motivaron a retransmisión deste 
acto relixioso? 

2. Que custe económico para as arcas públicas tivo a retransmisión deste 
acto relixioso? 

Pazo do Parlamento, 25 de xaneiro de 2012 

Asdo.: Juan Carlos Francisco Rivera 
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Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

Juan Carlos Francisco Rivera na data 26/01/2012 17:35:38 

Partido dos 
Socialistas 
de Galicia 
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iü¡ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Ismael Regó González, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario Socialista, ao abeiro do disposto no artigo 152 do 
Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte pregunta 

partido dos para a súa resposta escrita. 
Socialistas 
de Galicia 

A comunidade educativa do CEIP de Covas no concello de 
Viveiro leva meses reclamando dos responsables da Consellaría de 
Educación dotación de profesorado acorde coas necesidades do centro 
derivadas do número de alumnos e as singularidades da poboación 
educativa que ten que atender. 

Os pais e profesores do centro educativo coas súas 
reivindicacións non fan outra cousa que tentar unha resposta 
obxectiva, por parte dos responsables da administración educativa de 
Galicia, para garantirlles aos alumnos os medios materiais e humanos 
que lies permitan recibir unha educación equitativa e de calidade á que 
teñen dereito como recolle o propio decreto do Gobernó galego. 

É polo que o deputado que asina demanda do Gobernó resposta 
escrita ás seguintes preguntas: 

1. a) Considera o Gobernó galego que o CEIP de Covas conta 
eos medios materiais e humanos precisos para garantir unha educación 
equitativa e de calidade ao conxunto dos alumnos e alumnas que ten 
asignados? 

2. a) Tivo en conta a Consellaría de Educación cando asignou o 
profesorado a este centro o número de alumnos e as súas 
singularidades? 

3. a) Ten previsto o Gobernó galego atender as peticións da 
comunidade educativa do centro no tocante a dótalo dos medios 
materiais e humanos que le permitan garantir o ensino público de 
calidade ao conxunto dos seus alumnos? 
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4.a) Cre o Gobernó galego que na actual conxuntura económica 
que están a vivir a maioría das familias en Galicia é razoable que 
teñan que dedicar parte do seu tempo a reivindicar da Administración 
educativa que se garanta o cumprimento obxectivo de decretos e 
resolucións aprobadas e publicadas polo propio Gobernó galego? 

Partido dos 
Socialistas 
de Galicia Pazo do Parlamento, 26 de xaneiro de 2012 

Asdo: Ismael Regó González 
Deputado do G.P. Socialista 

Asinado dixitalmente por: 

Ismael Regó González na data 26/01/2012 19:23:41 
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Á Mesa do Parlamento 

Bieito Lobeira Domínguez e María Tereixa Paz Franco, deputado e 

deputada do Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG) , ao abeiro do 

Regulamento da Cámara, presenta a seguinte Pregunta, para a súa resposta escrita, 

relativa á existencia de toponimia deturpada na estrada OU-540 (Ourense-Fronteira 

de Portugal IA Madalena). 

No quilómetro 59 da estrada de titularidade autonómica OU-540 (Ourense-

Fronteira de Portugal/A Madalena), existe unha sinalización viaria coa toponimia 

deturpada "Orense", no canto de Ourense, xenuína e de carácter oficial. 

Estas son as razóns que levan ao B N G a formular as seguintes preguntas para a 

súa resposta escrita: 

1 . a) Ten previsto a Consellaría de Medio Ambiente, Territorio e Infraestruturas 

proceder de inmediato á substitución da indicación viaria que inclúe a toponimia 

españolizada, deturpada, por outra que rexistre o nome orixinal e oficial de Ourense? 

2.a) En caso positivo, en que prazo se fará efectiva a substitución? 

Santiago de Compostela, 27 de xaneiro de 2012. 

Asdo.: Bieito Lobeira Domínguez 

María Tereixa Paz Franco 
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Á Mesa do Parlamento 

Bieito Lobeira Domínguez e María Tereixa Paz Franco, deputado e 

deputada do Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do 

Regulamento da Cámara, presentan a seguinte Pregunta, para a súa resposta 

escrita, relativa á existencia de toponimia deturpada na estrada OU-1211, na Feira 

Vella (Entrimo). 

No núcleo da Feira Vella (concello de Entrimo), na estrada de titularidade da 

Deputación Provincial de Ourense OU-1211, existe unha sinalización viaria coa 

toponimia deturpada "Orense", no canto de Ourense, xenuína e de carácter oficial. 

Estas son as razóns que levan ao B N G a formular as seguintes preguntas para a 

súa resposta escrita: 

1. a) Ten previsto o Gobernó galego reclamar da Deputación Provincial de 

Ourense que proceda, ao amparo da legalidade vigorante en materia toponímica, á 

substitución da indicación que inclúe a toponimia españolizada, deturpada, por outra 

que rexistre o nome orixinal e oficial de Ourense? 

2. a) En caso positivo, en que prazo, e a través de que método? 

Santiago de Compostela, 27 de xaneiro de 2012. 

Asdo.: Bieito Lobeira Domínguez 

María Tereixa Paz Franco 
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Á Mesa do Parlamento 

Beatriz Sestayo Doce, deputada pertencente ao Grupo Parlamentario 
Socialista, ao abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, 
presenta ante esa Mesa a seguinte pregunta para a súa resposta escrita. 

Partido dos 
Soci 3.1 i StclS 

de Galicia A falla de vontade política do Gobernó da Xunta de Galicia para manter e 
garantir o funcionamento dos servizos público vén sendo unha evidencia ao longo 
^ e s ^ a i e x i s i a t u r a esgotada. O tempo transcorrido é un tempo de desmantelamento 
de servizos públicos e de destrución de políticas sociais. 

O funcionamento do 065 non é alleo a esta situación. En numerosas 
ocasións este Grupo Parlamentario ten denunciado o pésimo funcionamento do 
Transporte Adaptado 065, que ten deixado a persoas con necesidade evidente do 
servizo absolutamente desamparadas. Persoas que non poden acudir a citas 
hospitalarias, a recibir asistencia de diferentes tipos, acudir a centros de educación 
especial. Persoas que reiteran peticións con suma antelación e que cumpren todos 
os requisitos para ter dereito ao acceso o Servizo de Transporte Adaptado, unha e 
outra vez vén vulnerado ese dereito. Centos de casos. Un dos últimos unha rapaza 
de 26 anos do municipio de Cerdido afectada de discapacidade que non puido 
acudir reiteradamente ao centro de educación especial Apader de Cedeira, feito 
denunciado polo Grupo Municipal Socialista sobre o que nin o Gobernó 
municipal nin a Xunta de Galicia amosaron a mínima sensibilidade. 

En virtude do exposto a deputada que asina formula a seguintes preguntas 
para a súa resposta escrita: 

1 .a) Cál foi a causa da falla de funcionamento do 065 en Cerdido? 

2. a) Vai adoptar algunha medida o Gobernó galego para mellorar o 
funcionamento do 065? 

3. a) Cal é a causa do incumprimento das reiteradas promesas en esta cuestión 
efectuadas pola Sra. conselleira de Traballo e Benestar? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo: Beatriz Sestayo Doce 
Deputada do G.P. Socialista 

Asinado dixitalmente por: 
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Beatriz Sestayo Doce na data 27/01/2012 12:59:19 
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Á Mesa do Parlamento 

Fernando Branco Parga e Henrique Viéitez Alonso, deputados do Grupo 

Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da 

Cámara, presentan a seguinte Pregunta para a súa resposta escrita. 

O Gobernó Central vén de aprobar o Real Decreto-Lei 1/2012, polo que se procede á 

suspensión dos procedementos de preasignación de retribución e a suspensión dos 

incentivos económicos para novas instalacións de produción de enerxía eléctrica a 

partir de coxeración, fontes de enerxía renovábeis e residuos. 

A aplicación práctica deste Real Decreto-Lei supon que os M W eólicos, adxudicados 

polo Gobernó Galego, non van ter primas recoñecidas á produción. 

A mesma situación afecta á execución efectiva do concurso de centráis de biomasa, 

pois a supresión de incentivos económicos abrangue a todas a instalacións eléctricas 

que operan no réxime especial. 

Lembrar que o actual plan eólico supuxo un retraso na súa execución pola decisión da 

Xunta de derrogar o concurso do gobernó anterior que, posteriormente, foi 

considerado plenamente legal polo Tribunal Superior de Xustiza de Galiza. 

No actual concurso adxudicáronse 2.352 M W entre 38 empresas, o que suporía un 

investimento duns 3.500 millóns de euros e o compromiso de realizar proxectos 

industriáis asociados, por valor doutros 3.000 millóns de euros, e a creación de 
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14.000 postos de traballo, tal como anunciou o Presidente da Xunta no Parlamento en 

decembro de 2010. 

Asemade, no seu momento, a Consellaría de Economía e Industria presentou 

alegacións ao borrador do Real Decreto do anterior Gobernó Central, no que se 

pretendía minorar estas primas, aducindo que esa decisión podería frear o 

desenvolvemento do sector eólico; situación que agora pódese agravar, pois os 

incentivos non se rebaixan, simplemente se suprimen. 

Por este motivo, o Grupo Parlamentar do BNG formula as seguintes preguntas: 

Ia) Que valoración fai a Consellaría de Economía e Industria sobre os posíbeis 

efectos da aplicación do Real Decreto-Lei 1/2012, sobre a execución efectiva do 

concurso eólico aprobado pola Xunta de Galiza? 

2. a) Prevé a Consellaría de Economía e Industria que se deán solucións 

específicas, para manter os incentivos económicos á enerxía renovábel, en 

determinados territorios do Estado? 

3. a) Que actuacións concretas vai realizar o Gobernó Galego para o total 

cumprimento do concurso eólico, que supon a execución de 2.352 MW? 

4. a) Que actuacións concretas vai realizar o Gobernó Galego para manter os 

compromisos de realización dos proxectos industriáis asociados ao concurso 

eólico? 
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5.a) Como considera a Consellaría de Economía e Industria que este Real Decreto-

Lei poda afectar á execución do concurso de centráis de biomasa? 

Santiago de Compostela, 30 de xaneiro de 2012. 

Asdo.: Fernando Branco Parga 

Henrique Viéitez Alonso 

Deputados do G.P. do BNG. 

Asinado dixitalmente por: 

Fernando Branco Parga na data 30/01/2012 12:43:02 

Henrique Viéitez Alonso na data 30/01/2012 12:43:08 

182738



PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76848 
Data envió: 30/01/2012 15:51:07.991 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Carmen Acuña do Campo e Modesto Pose Mesura, deputada e deputado 
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao 

partido dos abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan 
de Galicia

 a n t e e s a Mesa a s e g u m t e Pregunta para a súa resposta por escrito. 

No ano 2011 no Hospital Comarcal Valdeorras esperábase contar cun novo 
TAC. De feito nos orzamentos aparecían distintas partidas que, tal como se 
enunciaban, poderían terse destinado a iso. Algunhas xa directamente e 
outras incluso a través de Galaria. 

Pero a realidade e que o TAC novo para o hospital do Barco non apareceu 
en todo o ano 2011, incluso se está pagando un aluguer por un tubo de 
imaxe por terse avariado o que había. 

Preguntada a xerencia por este asunto por parte dos profesionais do centro 
a resposta é que si está mercado, pero que se servirá cando o indique o 
" socio tecnolóxico". 

Polo exposto, a deputada e o deputado que asinan formulan as seguintes 
preguntas para a súa resposta escrita: 

1. Mercouse o TAC novo para o Hospital do Barco co orzamento do 
ano 2011? Onde está de ser así? Cal é a razón para que non se teña 
instalado? 

2. Contouse con algún socio tecnolóxico para esa adquisición? De ser 
así, cales son exactamente as condicións dése acordó? 

3. Ten que ver o atraso na instalación do novo TAC co proxecto de 
centralizar as gardas radioloxía dos comarcáis que di ten formulado a 
consellería? 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76848 
Data envió: 30/01/2012 15:51:07.991 

il§ Grupo Parlamentario 

Partido dos 
Socialistas 
de Galicia 

4. Vaise dotar o Hospital comarcal do Barco cun novo TAC? Cando 
exactamente? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: Carmen Acuña do Campo 
Modesto Pose Mesura 

Deputada e deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

sinado dixitalmente por: 

aria del Carmen Acuña do Campo na data 30/01/2012 15:49:55 

odesto Pose Mesura na data 30/01/2012 15:49:59 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76853 
Data envió: 30/01/2012 15:58:23.978 

il§ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, Beatriz Sestayo Doce, Xoaquín M a 

Fernández Leiceaga e M a Dolores Rodríguez Amoroso, deputados e 
deputadas pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de 

partido dos Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, 
deGaíicia presentan ante esa Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta por 

escrito. 

Ten previsto a Xunta de Galicia buscar algún tipo de acordó co Concello de 
Noia para a construción dunha escola infantil pública? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Beatriz Sestayo Doce 
Xoaquín M a Fernández Leiceaga 
M a Dolores Rodríguez Amoroso 

Deputados e deputadas do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 11:55:29 

Beatriz Sestayo Doce na data 28/01/2012 11:55:34 

Xoaquín María Fernández Leiceaga na data 28/01/2012 11:55:38 

Maria Dolores Rodríguez Amoroso na data 28/01/2012 11:55:43 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76856 
Data envió: 30/01/2012 16:00:26.401 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta oral por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

Cando ten previsto o Gobernó galego o comezo da obra de remodelación 
da fachada marítima de Porto do Son? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 11:56:14 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76859 
Data envió: 30/01/2012 16:01:56.917 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

Cando ten previsto o Gobernó galego o comezo das obras do parque 
empresarial de Porto do Son? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 10:38:21 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76862 
Data envió: 30/01/2012 16:03:33.511 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

Cantos viaxes institucionais ten realizado o conxunto do Gobernó galego 
durante o primeiro semestre do ano 2010? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 10:46:08 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76865 
Data envió: 30/01/2012 16:05:00.918 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

Cantos viaxes institucionais ten realizado o conxunto do Gobernó galego 
durante o segundo semestre do ano 2010? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 10:53:00 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76868 
Data envió: 30/01/2012 16:06:22.934 

il§ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas e M a Dolores Rodríguez Amoroso, deputado e 
deputada pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de 
Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, 

partido dos presentan ante esa Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta por 

Cando ten previsto o Gobernó galego comezar as obras de 
construcción dun novo edificio para o xulgado de Muros (A Coruña)? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
M a Dolores Rodríguez Amoroso 

Deputado e deputada do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 11:01:57 

Maria Dolores Rodríguez Amoroso na data 28/01/2012 11:02:01 

Socialistas 
de Galicia escrito. 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76871 
Data envió: 30/01/2012 16:07:34.372 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

Que balance fai o Gobernó galego da implantación da 
E -Administración no conxunto das administracións públicas galegas? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 11:09:06 
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ÍÜÍ Grapo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas e Modesto Pose Mesura, deputados 
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao 
abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan 

sociai¡stasS
 a n t e e s a ^esa a seguinte Pregunta para a súa resposta por escrito para 

de Galicia impulsar a realización dun Plan de actuación para a mellora técnica e física 
do Centro de Saúde de Pobra do Caramiñal co obxecto de afrontar os 
graves déficits existentes no inmoble que alberga ao citado centro sanitario. 

O Centro de saúde da Pobra do Caramiñal arrastra dende fai anos graves 
defectos e deficiencias que precisan dunha solución urxente. 

Os graves déficits xa denunciados poden ocasionar incluso prexuízos na 
saúde laboral dos traballadores e podendo interferir na adecuada prestación 
dos servizos sanitarios aos usuarios. 

Ata o de agora a Xunta de Galicia fixo oídos xordos ás peticións veciñais 
para unha mellora do inmoble que alberga ao centro de saúde de Pobra do 
Caramiñal (A Coruña). 

A existencia de déficits no ámbito da limpeza, a presencia permanente de 
humidades na sala de extraccións, pintura descorchada tanto ñas consultas 
como en urxencias; un claro déficit hixiénico ñas fiestras, as continuas e 
reiteradas avarías nos baños, así como o estado deplorable do exterior do 
edificio entre outras cousas deixan ver a situación na que se atopa o citado 
centro sanitario. 

Os socialistas galegos entendemos que é necesario que a administración 
actúe con inmediatez e faga as reparacións e obras de mantemento 
necesarias para mellorar o inmoble do centro de saúde pobrense, e de igual 
xeito introduza as melloras tecnolóxicas que permitan unha mellora na 
prestación dos servizos sanitarios. 

PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76874 
Data envió: 30/01/2012 16:09:18.826 

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tino: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 S A N T I A G O D E C O M P O S T E L A gp-socialista@parlamentodegalicia.es 

182748



PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76874 
Data envió: 30/01/2012 16:09:18.826 

IU Grupo Parlamentario ^ ™ ^ ™ M ™ ™ & 

A maiores o centro de saúde da Pobra sofre as decisions do Gobernó que 
preside o Sr. Núñez Feijóo, ao non cubrirse sempre as baixas e as vacacións 
dos médicos e enfermeiros/as. Dáse a circunstancia que só chegou a 
coincidir a totalidade do cadro de persoal médico seis durante os últimos 

partido dos s e j s meses, un botón de mostra dos recortes no ámbito sanitario. 

Por todo o exposto con anterioridade, os deputados que asinan formulan a 
seguinte pregunta para a súa resposta escrita: 

Ten previsto o Gobernó galego resolver os déficits existentes no actual 
inmoble que alberga o Centro de Saúde de Pobra do Caramiñal? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Modesto Pose Mesura 

Deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 11:23:59 

Modesto Pose Mesura na data 28/01/2012 11:24:02 

Socialistas 
de Galicia 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76878 
Data envió: 30/01/2012 16:11:41.436 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

O Gobernó galego aprobou o 9 de setembro de 2009 o Plan Director de 
Banda Larga de Galicia 2010-2013 co obxecto de dotar ás empresas 
galegas e ao conxunto da sociedade dun acceso de calidade á rede e 
favorecer así o desenvolvemento económico e social do noso país. O 
anuncio da aprobación do citado plan foi feito polo presidente da Xunta de 
Galicia nun acto no que tamén cifrou en 103 millóns a inversión da Xunta 
de Galicia ata o ano 2013 co obxecto de reducir a fenda dixital. 

Transcorridos máis de dous anos dende o anuncio do citado plan, o 
deputado que asina formula a seguinte pregunta para a súa resposta escrita: 

Durante o ano 2010, cantas persoas residentes no concello de Noia 
puideron acceder á rede grazas ao Plan de Banda Larga da Xunta de 
Galicia? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 11:36:00 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76881 
Data envió: 30/01/2012 16:14:41.047 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

O Gobernó galego aprobou o 9 de setembro de 2009 o Plan Director de 
Banda Larga de Galicia 2010-2013 co obxecto de dotar ás empresas 
galegas e ao conxunto da sociedade dun acceso de calidade á rede e 
favorecer así o desenvolvemento económico e social do noso país. O 
anuncio da aprobación do citado plan foi feito polo presidente da Xunta de 
Galicia nun acto no que tamén cifrou en 103 millóns a inversión da Xunta 
de Galicia ata o ano 2013 co obxecto de reducir a fenda dixital. 

Transcorridos máis de dous anos dende o anuncio do citado plan, o 
deputado que asina formula a seguinte pregunta para a súa resposta escrita: 

Durante o ano 2011, cantas persoas residentes no concello de Noia 
puideron acceder á rede grazas ao Plan de Banda Larga da Xunta de 
Galicia? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 11:39:48 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76884 
Data envió: 30/01/2012 16:16:12.110 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

O Gobernó galego aprobou o 9 de setembro de 2009 o Plan Director de 
Banda Larga de Galicia 2010-2013 co obxecto de dotar ás empresas 
galegas e ao conxunto da sociedade dun acceso de calidade á rede e 
favorecer así o desenvolvemento económico e social do noso país. O 
anuncio da aprobación do citado plan foi feito polo presidente da Xunta de 
Galicia nun acto no que tamén cifrou en 103 millóns a inversión da Xunta 
de Galicia ata o ano 2013 co obxecto de reducir a fenda dixital. 

Transcorridos máis de dous anos dende o anuncio do citado plan, o 
deputado que asina formula a seguinte pregunta para a súa resposta escrita: 

Cantas persoas residentes no concello de Noia se virón beneficiadas ata 
o momento polo Plan de Banda Larga da Xunta de Galicia 2010-2013? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 11:43:47 
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ÍÜÍ Grapo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

M a José Caride Estévez e Ismael Regó González, deputada e 
deputado pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de 
Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 15.5 do Regulamento da Cámara, 
presentan ante esa Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta escrita, 
dirixida á conselleira de Facenda. 

Logo da reestruturación efectuada no Gobernó galego que deu como 
resultado a supresión de dúas consellerías, é preciso coñecer os cambios 
efectuados no organigrama e no persoal adscrito derivados destes cambios. 

Esta situación motiva que a deputada e deputado asinantes presentamos as 
seguintes preguntas para a súa resposta escrita. 

1 .a) Canto persoal eventual e con que custe estaba adscrito á Consellería de 
Cultura e Turismo? 

2. a) Canto persoal eventual e con que custe estaba adscrito á Consellería de 
Educación e Ordenación Universitaria? 

3. °) Canto persoal eventual e con que custe está adscrito á Consellería de 
Cultura, Educación e Ordenación Universitaria? 

4. a) Cantas subdireccións, direccións e secretarías xerais estaban adscritas á 
Consellería de Cultura e Turismo? 

5. a) Cantas subdireccións, direccións e secretarías xerais estaban adscritas á 
Consellería de Educación e Ordenación Universitaria? 

6. a) Cantas subdireccións, direccións e secretarías xerais están adscritas á 
Consellería de Cultura, Educación e Ordenación Universitaria? 

7. a) Canto persoal eventual, subdireccións, direccións e secretarías xerais 
están adscritas á Consellería de Presidencia, Administracións Públicas e 
Xustiza e cantas o estaban antes da reestruturación do Gobernó? 

8. a) Cantos dos chamados xefes territoriais e con que custe estaba adscrito á 
Consellería do Cultura e Turismo? 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76885 
Data envió: 30/01/2012 16:16:49.704 

IU Grupo Parlamentario ^ ™ ^ ™ M ™ ™ & 

9. a) Canto dos chamados xefes territoriais e con que custe estaba adscrito á 
Consellería de Educación e Ordenación Universitaria? 

10. a) Canto dos chamados xefes territoriais e con que custe está adscrito á 
Consellería de Cultura, Educación e Ordenación Universitaria? 

Parlamento de Galicia, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: M a José Caride Estévez 
Ismael Regó González 

Deputada e deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

María José Caride Estévez na data 30/01/2012 13:50:20 

Ismael Regó González na data 30/01/2012 13:50:25 
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ÍÜÍ Grapo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

M a José Caride Estévez e Ismael Regó González, deputada e 
deputado pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de 
Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 15.5 do Regulamento da Cámara, 
presentan ante esa Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta escrita, 
dirixida á conselleira de Facenda. 

Logo da reestruturación efectuada no Gobernó galego que deu como 
resultado a supresión de dúas consellerías, é preciso coñecer os cambios 
efectuados no organigrama e no persoal adscrito derivados destes cambios. 

Esta situación motiva que a deputada e deputado asinantes presentamos as 
seguintes preguntas para a súa resposta escrita. 

1 .a) Canto persoal eventual e con que custe estaba adscrito á Consellería do 
Mar? 

2. a) Canto persoal eventual e con que custe estaba adscrito á Consellería do 
Medio Rural? 

3. a) Canto persoal eventual e con que custe está adscrito á Consellería do 
Medio Rural e do Mar? 

4. a) Cantas subdireccións, direccións e secretarías xerais estaban adscritas á 
Consellería do Mar? 

5. a) Cantas subdireccións, direccións e secretarías xerais estaban adscritas á 
Consellería do Medio Rural? 

6. a) Cantas subdireccións, direccións e secretarías xerais están adscritas á 
Consellería do Medio Rural e do Mar? 

7. a) Canto persoal eventual, subdireccións, direccións e secretarías xerais 
están adscritas á Consellería de Medio Ambiente, Territorio e 
Infraestruturas e cantas o estaban antes da reestruturación do Gobernó? 

8. a) Cantos dos chamados xefes territoriais e con que custe estaba adscrito á 
Consellería do Mar? 
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9. a) Canto dos chamados xefes territoriais e con que custe estaba adscrito á 
Consellería do Medio Rural? 

10. a) Canto dos chamados xefes territoriais e con que custe está adscrito á 
Consellería do Medio Rural e do Mar? 

Parlamento de Galicia, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: M a José Caride Estévez 
Ismael Regó González 

Deputada e deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

María José Caride Estévez na data 30/01/2012 13:50:48 

Ismael Regó González na data 30/01/2012 13:50:52 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76891 
Data envió: 30/01/2012 16:18:08.876 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

O Gobernó galego aprobou o 9 de setembro de 2009 o Plan Director de 
Banda Larga de Galicia 2010-2013 co obxecto de dotar ás empresas 
galegas e ao conxunto da sociedade dun acceso de calidade á rede e 
favorecer así o desenvolvemento económico e social do noso país. O 
anuncio da aprobación do citado plan foi feito polo presidente da Xunta de 
Galicia nun acto no que tamén cifrou en 103 millóns a inversión da Xunta 
de Galicia ata o ano 2013 co obxecto de reducir a fenda dixital. 

Transcorridos máis de dous anos dende o anuncio do citado plan, o 
deputado que asina formula a seguinte pregunta para a súa resposta escrita: 

Durante o ano 2010, cantas persoas residentes no concello de Outes 
puideron acceder á rede grazas ao Plan de Banda Larga da Xunta de 
Galicia? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 11:46:49 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76895 
Data envió: 30/01/2012 16:19:43.268 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

O Gobernó galego aprobou o 9 de setembro de 2009 o Plan Director de 
Banda Larga de Galicia 2010-2013 co obxecto de dotar ás empresas 
galegas e ao conxunto da sociedade dun acceso de calidade á rede e 
favorecer así o desenvolvemento económico e social do noso país. O 
anuncio da aprobación do citado plan foi feito polo presidente da Xunta de 
Galicia nun acto no que tamén cifrou en 103 millóns a inversión da Xunta 
de Galicia ata o ano 2013 co obxecto de reducir a fenda dixital. 

Transcorridos máis de dous anos dende o anuncio do citado plan, o 
deputado que asina formula a seguinte pregunta para a súa resposta escrita: 

Durante o ano 2011, cantas persoas residentes no concello de Outes 
puideron acceder á rede grazas ao Plan de Banda Larga da Xunta de 
Galicia? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 11:49:21 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76898 
Data envió: 30/01/2012 16:21:22.956 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

O Gobernó galego aprobou o 9 de setembro de 2009 o Plan Director de 
Banda Larga de Galicia 2010-2013 co obxecto de dotar ás empresas 
galegas e ao conxunto da sociedade dun acceso de calidade á rede e 
favorecer así o desenvolvemento económico e social do noso país. O 
anuncio da aprobación do citado plan foi feito polo presidente da Xunta de 
Galicia nun acto no que tamén cifrou en 103 millóns a inversión da Xunta 
de Galicia ata o ano 2013 co obxecto de reducir a fenda dixital. 

Transcorridos máis de dous anos dende o anuncio do citado plan, o 
deputado que asina formula a seguinte pregunta para a súa resposta escrita: 

Cantas persoas residentes no concello de Outes se virón beneficiadas 
ata o momento polo Plan de Banda Larga da Xunta de Galicia 2010-
2013? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76898 
Data envió: 30/01/2012 16:21:22.956 

Grupo Parlamentario 

José Manuel Lage Tuñas na data 28/01/2012 11:52:17 

Partido dos 
Socialistas 
de Galicia 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76900 
Data envió: 30/01/2012 16:21:59.706 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Concepción Burgo López e Miguel Angel Fernández López, 
deputada e deputado pertencentes ao Grupo Parlamentario dos 
Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do 
Regulamento da Cámara, presentan ante esa Mesa a seguinte Pregunta 
para a súa resposta escrita. 

No mes de decembro de 2011, varios colectivos da provincia de Lugo 
denunciaron o risco de derrubamento que corre a sauna castrexa de 
Castelón de Castañoso no concello da Fonsagrada, un monumento que 
conta cunha antigüidade de mais de 20 séculos. Tanto Lugo Patrimonio 
como Mariña Patrimonio afirman que a bóveda apóiase sobre unha soa 
pedra, que de ser movida, provocaría que a mellor conservada das saunas 
castrexas de Galicia sufrise graves e irreversibles desperfectos. 

A Dirección Xeral de Patrimonio declarou que enviaría a técnicos da 
consellería para elaborar un informe sobre a situación de dita sauna pero 
non se tiveron mais noticias ao respecto. 

Polo exposto, a deputada e deputado asinante formulan as seguintes 
preguntas: 

1 .a) A Dirección Xeral de Patrimonio enviou aos seus técnico ao castro de 
Castelón de Castañoso para avahar a situación da sauna? 

2. a) Realizouse ou se vai realizar un informe sobre esta situación? 

3. °) Considera importante a Dirección Xeral de Patrimonio a conservación 
desta sauna castrexa? 

4. a) Que vai facer ao respecto? 

Pazo do Parlamento, 30 de xaneiro de 2012 

Asdo.: Concepción Burgo López 
Miguel Angel Fernández López 

Deputada e deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76900 
Data envió: 30/01/2012 16:21:59.706 

Grupo Parlamentario 

María Concepción Burgo López na data 30/01/2012 16:19:54 

Miguel Ángel Fernández López na data 30/01/2012 16:19:59 

Partido dos 
Socialistas 
de Galicia 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76902 
Data envió: 30/01/2012 16:23:04.409 

il§ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Concepción Burgo López, deputada pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 
Pregunta para a súa resposta escrita. 

A estas alturas a Xunta de Galicia acumula mais mentiras e 
incumprimentos ca Muralla de Lugo que pedras ten este monumento. 

O certo é que a Muralla e Patrimonio da Humanidade é responsabilidade 
absoluta na súa custodia, mantemento e salvagarda da Xunta de Galicia, 
aínda que dende a chegada do Partido Popular ao Gobernó de Galicia non 
está a cumprir esta obriga para con este monumento único. 

Sería demasiado longo enunciar todos os incumprimento e promesas falsas 
da Xunta de Galicia sobre a Muralla. En todo caso hai que recordar que 
dende 2009 a Dirección Xeral de Patrimonio leva prometendo realizar un 
contrato bianual para o mantemento da Muralla pero que este adxudicouse, 
por fin, en novembro de 2011. Isto supuxo que non se realizaran traballos 
esenciais de mantemento e limpeza, aínda que cada 3 ou 4 meses a 
Dirección Xeral anunciaba que se comezaría de "inmediato" tal como 
queda reflexado nos medios de comunicación. O último anuncio de comezo 
"inmediato" foi en novembro de 2011, pero como ñas outras ocasións, a 
punto de rematar o mes de xaneiro de 2012 nin sequera hai indicios de que 
empece a limpeza da Muralla. 

Este patrimonio da Humanidade atopase nun estado deplorable para un 
monumento desta importancia. Chea de maleza que, ademáis do efecto 
estético provoca problemas graves ao separar as lousas, sen ningún tipo de 
iluminación, co pavimento do adarve en mal estado, necesitada de traballos 
de rehabilitación en varios cubos, a Muralla segué esperando que a 
Dirección Xeral de Patrimonio cumpra algunhas das súa promesas. 

Dentro da relación de incumprimentos tamén están os relacionados con este 
Parlamento. O 7 de setembro de 2010 este Parlamento aprobou por 
unanimidade unha proposición non de lei presentada por este grupo 
parlamentario, na que se instaba a Xunta de Galicia a: realizar os convenios 
necesarios ca Universidade de Santiago para realizar novas investigacións 

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tino: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 S A N T I A G O D E C O M P O S T E L A gp-socialista@parlamentodegalicia.es 

Partido dos 
Socialistas 
de Galicia 

182763



PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76902 
Data envió: 30/01/2012 16:23:04.409 

IU Grupo Parlamentario ^ ™ ^ ™ M ™ ™ & 

en torno aos problemas de mantemento da Muralla e para buscar novos 
tratamentos contra a maleza que a invade. Pero nada disto se fixo e este 
convenio non se realizou. 

Polo exposto, a deputada asinante formula as seguintes preguntas. 

1. a) Cal é última previsión da Consellería de Cultura, Educación e 
Ordenación Universitaria para proceder a limpeza dos paramentos da 
Muralla de Lugo? 

2. a) Esta vez será cumprida a promesa? 

3. a) Que traballos vai realizar a consellería dentro do programa de 
mantemento da muralla de Lugo? 

3. a) Qué accións se van levar a cabo en 2012? 

4. a) Por que non se cumpriu o acordó unánime do Parlamento para realizar 
un convenio ca Universidade de Santiago para realizar as necesarias 
investigacións con seguridade científica en torno aos problemas da 

5.a) Considera o Conselleiro de Cultura, Educación e Ordenación 
Universitaria que é democrático non cumprir as decisions do Parlamento? 

Pazo do Parlamento, 30 de xaneiro de 2012 

Muralla? 

Asdo.: Concepción Burgo López 
Deputada do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tino: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 S A N T I A G O D E C O M P O S T E L A gp-socialista@parlamentodegalicia.es 

182764



PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76902 
Data envió: 30/01/2012 16:23:04.409 

Grupo Parlamentario 

María Concepción Burgo López na data 30/01/2012 16:07:57 

Partido dos 
Socialistas 
de Galicia 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 09:30 

N° Rexistro: 76904 
Data envió: 30/01/2012 16:23:43.347 

il§ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Concepción Burgo López e Ismael Regó González, deputada e 
deputado pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de 
Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, 
presentan ante esa Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta escrita. 

O auditorio de Lugo é unha obra esencial para a cidade que foi prometida 
polo presidente Feijoo dende o inicio do seu Gobernó. De feito, nunha 
addenda firmada o 25 de agosto de 2009 ao convenio realizado co concello 
de Lugo para a súa construción, se contemplaba, por parte da Xunta de 
Galicia, unha obra de 3 anos de duración e que estaría rematada en 2012. 

Os retrasos sobre esas previsións asinadas polo conselleiro de Medio 
Ambiente, Territorio e Infraestruturas foron continuos. En varios respostas 
parlamentarias afirmábase que as obras comezarían en 2010, pero 
realmente non se adxudicaron as obras ata abril de 2011. A partir desa data 
de novo comezaron as demoras inexplicables. 

Adxudicadas en abril, as obras no comezaron ata setembro de 2011 cunha 
demora, polo tanto, de cinco meses. Pero o mais inexplicable é que catro 
meses despois estas obras están aínda na fase de movemento superficial de 
térras que se está a facer cunha lentitude absoluta, con tan só unha 
escavadora e sen persoal e sen que nin sequera se comezase a facer os 
cimentos, polo que en realidade está prácticamente paradas. 

Dada a total carencia de persoal en esta obra, só queda pensar que a 
Consellería de Medio Ambiente, Territorio e Infraestruturas ten a vontade 
de demorar as obras do auditorio co fin de investir o menos posible. 

Esta actuación do sr. conselleiro é inaceptable. Esta obra leva xa 
acumulados varios anos de retraso como xa comentamos, e ademáis a 
Xunta de Galicia ampliou os prazos das obras de 3 a 5 anos, a través dunha 
nova addenda o convenio co Concello de Lugo, o que xa supon un prazo 
demasiado longo para o tipo de obra que é. Este aumento significa que o 
auditorio non estará rematado ata 2016 pero si se segué a este ritmo non 
será posible nin sequera termínalo nesa data. 

Por todo isto, é necesario que o conselleiro de Medio Ambiente, Territorio 
e Infraestruturas de explicacións, sobre a demora das obras do auditorio e 
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que, dunha vez por todas, deixe de mentir a cidadanía lucense e diga a 
verdade sobre o prazo de remate desta necesaria infraestrutura. 

Polo exposto, a deputada e deputado asinante formula as seguintes 
preguntas: 

1 .a) Por que están prácticamente paralizadas as obras do auditorio de Lugo? 

2.a) Como explica o sr. conselleiro de Medio Ambiente, Territorio e 
Infraestruturas o escaso avance das obras do auditorio de Lugo en catro 
meses? 

3 .a) Canto persoal está destinado a obra do auditorio de Lugo? 

4. a) Como pode explicar o conselleiro de Medio Ambiente, Territorio e 
Infraestruturas os continuos incumprimentos da Xunta de Galicia con esta 
obra? 

5. a) Cando calcula que estará en funcionamento o auditorio de Lugo? 

Pazo do Parlamento, 30 de xaneiro de 2012 

Asdo.: Concepción Burgo López 
Ismael Regó González 

Deputada e deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

María Concepción Burgo López na data 30/01/2012 14:02:19 

Ismael Regó González na data 30/01/2012 14:02:23 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 13:02 

N° Rexistro: 76936 
Data envió: 31/01/2012 13:02:34.216 

Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Carmen Cajide Hervés, Carmen Acuña do Campo, Modesto Pose 
Mesura e Silvia Fraga Santos, deputadas e deputado pertencentes ao 

sociai¡stasS Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto 
de Galicia n Q a r t j g 0 ]_ 52 do Regulamento da Cámara, presentan ante esa Mesa a 
......................... seguinte Pregunta para a súa resposta por escrito. 

O pasado 26 de xaneiro foi aprobado no Consello da Xunta o Plan integral 
de apoio á muller embarazada 2012-2014, que da cumprimento ao mandato 
da Lei 5/2010 do 23 de xuño, polo que se establece e regula unha rede de 
apoio á muller embarazada. 

Dende o Grupo Parlamentario Socialista temos expresado, insistentemente, 
o noso rexeitamento ao camiño emprendido polo executivo galego, co 
apoio do Grupo Parlamentario Popular, que dou amparo a unha iniciativa 
lexislativa popular presentada por unha rede da ultradereita como a Red 
Madre. 

Ata onde puido saber o Grupo socialista, o Plan integral de apoio á muller 
embarazada 2012-2014 non foi exposto ao debate das redes de mulleres nin 
redes feministas, etc. En todo caso, só contaría coa Red Madre, parte 
interesada, por ser previsible que vaia a recibir subvencións de fondos 
públicos no marco do Plan. 

Tendo en conta a situación de crise na que se atopa a nosa comunidade e, 
polo tanto, a necesidade dunha xestión austera do Gobernó galego e ante o 
camiño emprendido como unha rede paralela aos servizos públicos de 
atención á muller, entendemos que o Plan debe pasar pola Institución máis 
importante de Galicia para a súa aprobación. 
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ÍÜÍ Grapo Parlamentario 

Polo exposto, as deputadas e o deputado que asinan formulan as seguintes 
preguntas para a súa resposta escrita: 

1. Cal é o orzamento destinado á implementación do Plan integral de 
apoio á muller embarazada 2012-2014? 

2. Con cantas e con cales entidades se contou para a elaboración de dito 
plan? 

3. Cales son as entidades que van a participar no desenvolvemento do 
mesmo? 

4. Cales son as medidas concretas de apoio á muller embarazada 
recollidas no plan que non están contempladas actualmente na rede 
de servizos públicos de atención á muller? 

5. Dito plan contempla medidas de prevención de embarazos non 
desexados? No caso de que a resposta sexa afirmativa, cales son esas 
medidas concretas? 

6. Que porcentaxe anual prevé o Plan integral de apoio á muller 
embarazada 2012-2014 na redución de número de abortos? 

7. Que melloras vai supoñer dito plan para a vida reprodutiva das 
mulleres galegas e que carencias exactamente ven suplir que 
xustifiquen a súa creación e posta en marcha? 

Pazo do Parlamento, 31 de xaneiro de 2012 

Asdo.: Carmen Cajide Hervés 
Carmen Acuña do Campo 
Modesto Pose Mesura 
Silvia Fraga Santos 

Deputadas e deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 
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María del Carmen Cajide Hervés na data 31/01/2012 12:31:33 
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il§ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Pablo Xabier López Vidal e Beatriz Sestayo Doce, deputado e deputada 
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao 
abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan 

partido dos ante esa Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta por escrito. 

Foi no ano 2008 cando se comeza o proxecto de dotar ao Concello de 
Esgos dunha residencia de terceira idade e centro de día. A tramitación 
administrativa desta iniciativa municipal continúa coa aprobación dentro do 
prego de condicións particulares, dun contrato de concesión de obra pública 
por un período de xestión de 40 anos. 

O devandito contrato de concesión da obra pública "Complexo da 
Residencia de Terceira Idade" adxudicouse de xeito definitivo e por 
procedemento negociado con publicidade e en trámite urxente, o 19 de 
outubro de 2009 por un importe de 768.024,42 € e un canon de 200.000 €. 

Durante a realización dos traballos produciuse un desgraciado accidente 
con resultado de morte dun traballador da empresa concesionaria. 

Xa no ano 2011 e en sendas entrevistas mantidas entre o Alcalde do 
Concello de Esgos e o delegado territorial da Xunta de Galicia en Ourense 
se manifesta reiteradamente a vontade de rematar as obras de execución da 
residencia de terceira idade, así como a colaboración da Administración 
autonómica para poñer en marcha esta residencia e un centro de día que 
está previsto que conté con 59 prazas. 

Pois ben a día de hoxe esta colaboración resulta infrutuosa pois as obras 
están paradas e sen solución de continuidade o que supon unha eiva 
importante para un concello que precisa desta infraestrutura social para 
prestar un servizo asistencial de calidade aos seus veciños/as. 

Socialistas 
de Galicia 
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Tendo en conta esta situación de parálise na execución deste equipamento 
público que tanto precisan os veciños do Concello e en xeral a nosa 
provincia envellecida, é polo que o deputado e a deputada que asinan 
formulan as seguintes preguntas para a súa resposta escrita: 

Ia).- En que estado de execución se encontra a día de hoxe a residencia de 
maiores e o centro de día de Esgos (Ourense)? 

2a).- Cal é a participación da Xunta de Galicia neste proxecto de 
construción dun equipamento social? 

3a).- Que tipo de achegas e cal e o importe das mesmas que realizou a 
Xunta de Galicia nesta actuación do Concello de Esgos? 

4a).- Que tipo de actuación emprendeu a Xunta de Galicia no desgraciado 
accidente de traballo producido durante as obras de construción deste 
centro residencial? 

5a).- Cando está previsto que se poidan utilizarse debidamente estas 
instalacións por parte da poboación que o precise e para os usos públicos 
programados? 

6a) Que circunstancias ou acontecementos rodean a execución desta obra 
para que a día de hoxe, dous anos e medio despois de ser empezadas, aínda 
non estean en condicións óptimas de ser utilizadas pola cidadanía? 

Pazo do Parlamento, 31 de xaneiro de 2012 

Asdo.: Pablo Xabier López Vidal 
Beatriz Sestayo Doce 

Deputado e deputada do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 
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Pablo Xabier López Vidal na data 31/01/2012 13:21:55 
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Á Mesa do Parlamento 

Ana Belén Pontón Móndelo e Alfredo Suárez Canal, deputada e deputado 

do Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do 

Regulamento da Cámara, presentan a seguinte Pregunta para a súa resposta 

escrita. 

Na cidade de Santiago de Compostela están censadas, na actualidade, máis de 4.100 

persoas inmigrantes. O convenio asinado o pasado 28 de xullo de 2011, entre a 

Secretaría Xeral de Emigración da Xunta de Galiza e o Concello de Santiago, 

permitía a contratación de tres traballadoras -unha asesora xurídica con formación 

específica en materia de estranxeiría, unha traballadora social e unha auxiliar 

administrativa- na chamada Unidade de Atención a Migrantes (UAMI). En virtude do 

mesmo, a Xunta achegaba 50.000 euros para a provisión de persoal do centro, sendo 

a contribución municipal doutros 20.000 euros. Este convenio rematou o 31 de 

decembro de 2011 e, partir desa data, vese limitado o servizo de atención, 

información e asesoramento xurídico e sociolaboral ás persoas inmigrantes e 

retornadas, de cara a facilitar a súa integración social. 

Así, esta Unidade de Atención a Migrantes tiña, entre as súas funcións, informar ás 

persoas inmigrantes sobre a súa situación xurídica e trámites administrativos a 

realizar. Neste sentido, ofrecía asesoramento na tramitación de autorizacións de 

residencia, traballo, visados, adquisición de nacionalidade, agrupamento familiar e 

outros trámites administrativos, así como sobre as posíbeis prestacións sociais, 

educativas ou doutro tipo ás que tivesen dereito. 

182774



PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 31/01/2012 13:57 

N° Rexistro: 76969 
Data envió: 31/01/2012 13:57:28.961 

OFICINA PARLAMENTAR 
Parlamento de Galiza 

Rúa do Hórreo, s/n. Tel. 0034 981 551 545 
Fax. 0034 981 551 420. Fax prensa: 0034 981 551 421 

gp-bng@parlamentodegalicia.es 
15702 Santiago de Compostela 

Galiza 

Dende a Unidade de Atención a Migrantes tamén se facilitaba información dos 

programas formativos, de orientación e de inserción laboral. Ademáis, dende o centro 

promovíase a incorporación de persoas inmigrantes e retornadas ás redes sociais e á 

vida comunitaria, mesmo a través de intervencións individuáis e familiares. 

0 propio concello, cando expirou a data do convenio, afirmou que agardaba "seguir 

contando en 2012 coa colaboración da Secretaría Xeral de Emigración da Xunta" para 

restabelecer o servizo ñas mesmas condicións. 

Diante desta situación, o Grupo Parlamentar do BNG, formula a seguinte Pregunta 

para a súa resposta escrita: 

1 .a) Cal é a previsión da Xunta de Galiza para retomar o convenio entre a Secretaría 

Xeral de Emigración e o Concello de Santiago para renovar a liña de axudas coa 

oficina de Emigración e Inmigración? 

2. a) En que data se ten previsto asinar o novo convenio? 

3. a) Que dotación orzamentaria se reserva para este convenio? 

Santiago de Compostela, 31 de Xaneiro de 2012. 

Asdo.: Ana Belén Pontón Móndelo 

Alfredo Suárez Canal 

Deputada e deputado do G.P. do BNG. 
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Á Mesa do Parlamento 

Fernando Branco Parga e Isabel Sánchez Montenegro, deputado e 

deputada do Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do 

Regulamento da Cámara, presentan a seguinte Pregunta para a súa resposta 

escrita. 

A fináis de decembro de 2011, o enchido natural da lagoa da Frouxeira (Valdoviño) 

provocou que a auga ocupase parte do paseo marítimo e que chegase ate as portas de 

varias casas, impedindo á veciñanza o seu acceso, que durante varios días estiveron 

pechados no Concello de Valdoviño. 

Como esta situación xa se deu en anteriores anos, o Parlamento Galego aprobara por 

unanimidade, en maio de 2010, e a instancias do Partido Popular, unha iniciativa na 

que se instaba ao Gobernó Galego a "executar as accións necesarias en base ao 

estudio que se está a realizar que permitan a conservación e restauración do espazo 

natural da lagoa e da praia da Frouxeira e non autorizar novas aperturas da canle 

de desaugamento ata ter os resultados deste estudo ". 

Porén, a pesares do tempo transcorrido, non se coñece aínda a realización dése 

estudo, e agora vólvese anunciar a súa redacción para o primeiro semestre deste ano. 

Neste senso, a Xunta negou nun principio a posibilidade de abrir unha canle e, como 

medida paliativa, decidiu bombear de achique e colocar barreiras para frear o 

desbordamento. E mantivo esta situación durante 42 días. 
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No entanto, a fináis de xaneiro a Xunta empezou os traballos para a realización dunha 

canle artificial, para o que empregou seis pas escavadoras que traballaron na praia, 

provocando a protestas sociais pola súa afectación ecolóxica. 

Casualmente, o mesmo día que a Xunta ía acometer esta actuación, a lagoa comezou 

o baleirado de forma natural. 

Por este motivo, o Grupo Parlamentar do BNG formula as seguintes preguntas: 

1. a) En que estudos ou informes técnicos avalou a Xunta o cambios nesta 

intervención na lagoa da Frouxeira? 

2. a) Existen informes técnicos sobre o impacto ambiental producido?, de ser así, 

que conclúen? 

3. a) Cal é o custe das actuacións desenvolvidas pola Xunta neste operativo? 

4. a) Existen proxectos de reposición na praia, no paseo e nos servizos?, de ser así, 

que actuacións concretas se van desenvolver e cal é o seu custe? 

5. a) De quen é a responsabilidade da non realización do estudio que ía valorar a 

conservación e restauración do espazo natural da lagoa e da praia da Frouxeira, 

aprobado por unanimidade no Parlamento Galego?, vanse asumir 

responsabilidades políticas? 

Santiago de Compostela, 1 de febreiro de 2012. 
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Asdo.: Fernando Branco Parga 

Isabel Sánchez Montenegro 

Deputado e deputada do G.P. do BNG. 

Asinado dixitalmente por: 

Fernando Branco Parga na data 01/02/2012 11:55:06 

Isabel Sánchez Montenegro na data 01/02/2012 11:55:14 
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Á Mesa do Parlamento 

Fernando Branco Parga e María do Carme Adán Villamarín, deputado e 

deputada do Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do 

Regulamento da Cámara, presentan a seguinte Pregunta para a súa resposta 

escrita. 

Segundo veñen de denunciar, os/as colaboradores/as do Colexio Atios de Valdoviño 

levan dende o mes de setembro sen percibiren as nóminas ou compensacións. 

As funcións destes traballadores/as son as de axudar no servizo de comedor do 

Colexio e a atención aos nenos/as en actividades extraescolares. 

Por este motivo, o Grupo Parlamentar do BNG formula as seguintes preguntas: 

1. a) Cando ten previsto, a Consellaría de Cultura, Educación e Ordenación 

Universitaria, aboar as nóminas pendentes a estes traballadores/as? 

2. a) Cal é o motivo/s do retraso destes pagos? 

Santiago de Compostela, 1 de febreiro de 2012. 

Asdo.: Fernando Branco Parga 

María do Carme Adán Villamarín 

Deputado e deputada do G.P. do BNG. 
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Á Mesa do Parlamento 

Silvia Fraga Santos, Xoaquín María Fernández Leiceaga e 
Luis Toxo Ramallo, deputada e deputados pertencentes ao Grupo 
Parlamentario Socialista, a través do portavoz e ao abeiro do 
disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan ante a 
Mesa a seguinte pregunta para a súa resposta escrita. 

En outubro de 2009 o Grupo Parlamentario Socialista presentou 
varias iniciativas neste Parlamento ñas que instaba ao Gobernó galego 
a cubrir diferentes carencias e necesidades existentes no CEIP Alfonso 
D. Rodríguez Castelao do concello de Ordes. En particular, 
sinalábamos a necesidade dunha actuación no centro que permitise 
eliminar as barreiras arquitectónicas que existían, pois impedían o 
acceso ao alumnado con problemas de mobilidade a varias aulas. 

Tras as demandas presentadas polo Grupo Parlamentario 
Socialista a Consellería de Educación e Ordenación Universitaria 
realizou a instalación dun "salva escaleiras" para a eliminación destas 
barreiras arquitectónicas. 

O anterior Gobernó da Xunta de Galicia deixara redactado un 
proxecto para a instalación dun ascensor, que era a actuación 
demandada pola comunidade educativa do CEIP Alfonso D. 
Rodríguez Castelao de Ordes. 

O día 20 de setembro de 2011, dous anos despois da súa 
instalación, produciuse un accidente causado polo desprendemento do 
"salva escaleiras", resultando ferido o alumno con problemas de 
mobilidade que neses intres o estaba a utilizar. Tal feito, se ben, 
afortunadamente, non tivo consecuencias fatais no relativo a danos a 
persoas, causou unha lóxica preocupación e alarma na comunidade 
educativa ao quedar cuestionado o grao de seguridade das instalacións 
do centro. 

Despois do desprendemento do "salva escaleiras" a dirección do 
centro tivo que proceder a unha reestruturación do reparto das aulas 
para posibilitar que os alumnos con problemas de mobilidade 
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puidesen asistir ás clases, pois dende o mes de setembro non teñen 
posibilidade de acceder á planta superior do edificio do CEIP. 

O Consello Escolar do CEIP Alfonso D. Rodríguez Castelao 
adoptou o 29 de novembro de 2011 un acordó no que se manifestan 

partido dos contrarios á reposición do "salva escaleiras". Posto que o único 
de Galicia usuario desta instalación ten un medo extremo que lie impide utilízalo, 

como consecuencia das secuelas psicolóxicas que lie produciu o 
accidente. A pesar deste acordó e de que toda a comunidade educativa 
se manifesta contraria á súa reposición, dende a xefatura territorial 
comunícaselle ao centro que nos vindeiros días se procederá á 
instalación do mesmo sistema que no seu día causou o accidente. 
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Tendo en conta que o Consello Escolar do CEIP Alfonso D. 
Rodríguez Castelao, a A N P A e o propio potencial usuario do "salva 
escaleiras" rexeitan a reposición desta instalación, a deputada e os 
deputados que asinan formulan as seguintes preguntas para a súa 
resposta escrita. 

1. a) Conta a Consellaría de Cultura, Educación e Ordenación 
Universitaria con un informe técnico que avale a seguridade e a 
fiabilidade do "salva escaleiras", e que garanta que non se vai producir 
un accidente como o xa acontecido no caso de que este se repoña? 

2. a) Contaba a instalación inicial do "salva escaleiras" coa 
oportuna licencia e proxecto? 

3. a) Ten clarexado a Consellaría de Cultura, Educación e 
Ordenación Universitaria cales foron as causas que produciron o 
desprendemento do "salva escaleiras" e, en consecuencia, o accidente 
que tivo lugar o 20 de setembro de 2011? 

4. a) En caso afirmativo, cales foron? 

5. a) Vai o Gobernó galego ter en conta as demandas de toda a 
comunidade educativa do CEIP Alfonso D. Rodríguez Castelao de 
Ordes e, polo tanto, proceder á instalación dun ascensor en lugar dun 
"salva escaleiras"? 
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Pazo do Parlamento, 1 de febreiro de 2012 

Asdo.:Silvia Fraga Santos 
partido dos Xoaquín M a Fernández Leiceaga 
Socialistas 1 0 

de Galicia Luis TOXO Ramallo 
Deputada e deputados do G.P. Socialista 

Asinado dixitalmente por: 

Silvia Belén Fraga Santos na data 01/02/2012 17:43:44 

Xoaquín María Fernández Leiceaga na data 01/02/2012 17:43:48 

Luis María Tojo Ramallo na data 01/02/2012 17:43:55 
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Á Mesa do Parlamento 

Bieito Lobeira Domínguez e Fernando Branco Parga, deputados do Grupo 

Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da 

Cámara, presentan a seguinte Pregunta, para a súa resposta escrita, relativa á 

persistente, reiterada e salvaxe deturpación toponímica e á exclusión da lingua galega 

que practica a Autoridade Portuaria de Ferrol-San Cibrao, e ás medidas que se 

adoptarán por este motivo. 

Volveu acontecer. Máis unha vez, de xeito consciente e deliberado, a 

Autoridade Portuaria de Ferrol-San Cibrao reitera a súa vontade de atacar á lingua 

galega mesmo vulnerando a legalidade vigorante en materia lingüística. Na edición 

das táboas de marés correspondentes ao pasado ano 2011, excluíase a lingua galega e 

chegábase á deturpación da forma oficial de numerosos topónimos. 

Naquela ocasión, e con motivo da Pregunta parlamentar formada polo BNG, 

por esta razón, a Secretaría Xeral de Política Lingüística respostaba indicando que se 

dirixiría ao Ministerio de Fomento para corrixir a situación descrita e garantir o 

cumprimento do marco legal sobre a toponimia. 

Porén, é posíbel comprobar como, novamente, a Autoridade Portuaria de 

Ferrol-San Cibrao volve editar as táboas de marés do ano 2012 correspondentes a 

estes dous portos, clasificados de interese xeral do Estado, e dependentes portante do 

Ministerio de Fomento (Ente Público Portos do Estado). 
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Neste documento, distribuido masivamente entre os usuarios destas 

instalacións portuarias, exclúese radicalmente a lingua galega, e chégase a estremos 

inaceptábeis de deturpación e españolización da toponimia orixinal e oficial. É 

posíbel constátalo ao longo de todo o documento: Cillero, Vivero, Ría de Vivero, Ría 

del Barquero, Puerto del Barquero, La Graña, Cabañas, E l Seijo, La Cabana, La 

Muela, La Malata, etc. 

Tamén é posíbel comprobar como na páxina web oficial da Autoridade 

Portuaria (mesmo na súa versión en galego) se exclúe o galego de numerosos 

documentos, e reitérase no incumprimento da forma oficial dos topónimos. Ocorre, 

por exemplo, nos casos de San Ciprián, La Malata ou Punta Atalaya, na área de 

concesións de dominio público portuario, onde o galego tampouco existe. 

Aínda sendo certa a actual dependencia destes portos da Administración Xeral 

do Estado (esperemos que por pouco tempo), cumpre non esquecer: 

a) A súa dependencia non exime á Autoridade Portuaria do cumprimento 

estrito do estabelecido no artigo 10° da Lei 3/1983, de normalización 

lingüística, no referido ao respecto á toponimia oficial. 

b) O Real Decreto 1465/1999, de 17 de setembro, estabelece criterios de 

imaxe institucional, e regula a produción documental e o material impreso 

da administración xeral do Estado español. O seu capítulo III (utilización 

de linguas cooficiais) contempla, de xeito prescriptivo, a obrigatoriedade de 

a lingua galega figurar tanto nos impresos e documentación como ñas 

sinalizacións e cartaces (artigos 5 o e 6o). Os portos de Ferrol e San Cibrao, 

aínda formando parte da administración periférica do Estado na Galiza, 
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deben respectar e acatar a legalidade vigorante dende hai xa trece anos 

(Real Decreto 1465/1999) e vinte e nove anos (Lei de Normalización 

Lingüística) respectivamente, 

c) O Presidente da Autoridade Portuaria, Angel del Real, e boa parte dos 

membros do seu Consello de Administración foron nomeados directamente 

polo Consello da Xunta de Galiza. 

Así as cousas, esta situación é intolerábel. Ou ben a Autoridade Portuaria fai 

caso omiso das indicacións da Secretaria Xeral de Política Lingüística, e desobedece 

conscientemente o ordenamento xurídico vigorante, nun acto de aberto desacato, ou 

ben a Secretaría Xeral non fixo ningunha xestión diante deste problema. 

Estas son as razóns que levan ao B N G a formular as seguintes preguntas para a 

súa resposta escrita: 

1. a) Confirma a Secretaría Xeral de Política Lingüística que no pasado ano 

2011 realizou xestións para que a Autoridade Portuaria de Ferrol-San Cibrao corrixira 

as súas actuacións discriminatorias coa lingua galega? 

2. a) En caso positivo, en que consistiron, en que data se realizaron, e diante de 

que responsábeis? 

3. a) Como avalía o resultado práctico destas xestións? 

4. a) Á vista dos feitos, ten previsto pór en marcha algunha nova actuación? 
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5. a) En caso positivo, en que consistirá e en que prazo se fará efectiva? 

6. a) Que é o que hai que facer para que esta Autoridade Portuaria cumpra a lei 

e respecte o idioma propio de Galiza? 

Santiago de Compostela, 1 de febreiro de 2012. 

Asdo.: Bieito Lobeira Domínguez 

Fernando Branco Parga 

Deputados do G.P. do BNG. 

Asinado dixitalmente por: 

Bieito Lobeira Domínguez na data 02/02/2012 10:13:26 

Fernando Branco Parga na data 02/02/2012 10:13:29 

182788



PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 02/02/2012 10:36 

N° Rexistro: 77042 
Data envió: 02/02/2012 10:36:20.277 

OFICINA PARLAMENTAR 
Parlamento de Galiza 

Rúa do Hórreo, s/n. Tel. 0034 981 551 545 
Fax. 0034 981 551 420. Fax prensa: 0034 981 551 421 

gp-bng@parlamentodegalicia.es 
15702 Santiago de Compostela 

Galiza 

Á Mesa do Parlamento 

Fernando Branco Parga e Ana Luisa Bouza Santiago, deputado e deputada 

do Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do 

Regulamento da Cámara, presentan na seguinte Pregunta para a súa resposta 

escrita. 

Nos orzamentos da Xunta de Galiza figuran diferentes partidas en materia da 

sanidade para investir no Concello de Melide. 

En concreto, son as seguintes: 

• Construción de centros - 336.783,01 euros. 

• Equipamentos (maquinaria e mobiliario) - 12.892,47 euros. 

• Equipamentos centros sanitarios (plans de necesidades) - 150.324,50 euros. 

En total, estas partidas supoñen un investimento total, a realizar no Concello de 

Melide, de 499.999,98 euros. 

Por este motivo, o Grupo Parlamentar do BNG formula as seguintes preguntas: 

1 .a) En que fase de realización están estas actuacións, que figuraban ñas partidas 

orzamentarias? 

2.a) Existe xa un proxecto de obra? 
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3. a) Cal é o prazo estimado de inicio das obras? 

4. a) Cal é o prazo estimado para o seu remate e posta en funcionamento? 

5. a) Vai ser un centro de propiedade e xestión totalmente pública, ou preténdese 

algunha outra fórmula privatizadora? 

Santiago de Compostela, 2 de febreiro de 2012. 

Asdo.: Fernando Branco Parga 

Ana Luisa Bouza Santiago 

Deputado e deputada do G.P. do BNG. 

Asinado dixitalmente por: 

Fernando Branco Parga na data 02/02/2012 10:35:11 

Ana Luisa Bouza Santiago na data 02/02/2012 10:35:18 
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Á Mesa do Parlamento 

Fernando Branco Parga, deputado do Grupo Parlamentar do Bloque 

Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da Cámara, presenta a 

seguinte Pregunta para a súa resposta escrita. 

Na Acta da Mesa para o Desenvolvemento do Plan do Carbón 2006-2012, do 16 de 

xullo de 2010, recóllese a priorización das propostas de actuacións a incluir no Plan 

de Reserva Estratéxica do Carbón 2006-2012; entre elas está o financiamento de dúas 

Oficinas de Recolocación, unha ñas Pontes e outra en Cerceda. 

Asemade, nesa Acta, o Concello das Pontes comprométese a que si en 4 meses non 

ten redactado o proxecto consuntivo do xeriátrico, esta actuación sería substituida por 

outra que se puidese acometer inmediatamente. 

Por este motivo, o Grupo Parlamentar do BNG formula as seguintes preguntas: 

1 .a) Cofmanciou a Xunta de Galiza a Oficina de Recolocación das Pontes no ano 

2011?, de ser así, en que contía? 

2. a) Vai cofmanciar, a Xunta de Galiza, a Oficina de Recolocación das Pontes no 

ano 2012?, de ser así, en que contía? 

3. a) Cofinanciou a Xunta de Galiza a Oficina de Recolocación de Cerceda no ano 

2011?, de ser así, en que contía? 
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4. a) Vai cofinanciar, a Xunta de Galiza, a Oficina de Recolocación de Cerceda no 

ano 2012?, de ser así, en que contía? 

5. a) Entregou o Concello das Pontes o proxecto consuntivo do xeriátrico?, de non 

ser así, que outro proxecto ou proxectos substituíron esta actuación? 

Santiago de Compostela, 2 de febreiro de 2012. 

Asdo.: Fernando Branco Parga 

Deputado do G.P. do B N G . 

Asinado dixitalmente por: 

Fernando Branco Parga na data 02/02/2012 10:28:53 
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Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Concepción Burgo López, M a José Caride e Abel Losada 
r 

Alvarez, deputadas de deputado pertencentes ao Grupo Parlamentario dos 
——- Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152do Regulamento 

da Cámara, presentan ante esa Mesa a seguinte Pregunta para a súa 
Partido dos . . . 

socialistas resposta escrita. 
de Galicia 

O Museo M A R C O de Vigo vai cumprir, a fináis de 2012, 10 anos de 
existencia nos que conseguiu unha notable consolidación, sendo nestes 
momentos o museo de arte contemporánea mais visitado de Galicia e un 
referente, tanto en Galicia como en España. 

A importante labor cultural e educativa realizada polo M A R C O está a 
sufrir un notable risco de desaparición debido á continua rebaixa dos seus 
presupostos, tanto pola redución das achegas dos membros da Fundación 
Marco, exceptuando a do Concello de Vigo a máis importante, como polos 
continuos incumprimentos dos pagos das achegas 

Así, a Xunta de Galicia rebaixou o seu aporte de 300.000 € en 2010 a 
140.000 € en 2012, e polo que sabemos aínda agora non pagou a achega de 
160.000 € do ano 201 le a Deputación de Pontevedra non fixo ningunha 
achega nos últimos anos e soamente a fináis do 2011 deu cumprimento a 
súa débeda. 

Esta redución dos presupostos foi a causa de que a dirección do M A R C O 
tivera que tomar medidas extraordinarias, como reducir o horario de 
apertura ao público e aumentar o tempo das exposicións, pero isto non 
parece suficiente para garantir a continuidade deste referente cultural. 

Pero a situación de 2012 é aínda moito peor, por canto tanto a Deputación 
da Pontevedra como Novacaixagalicia anunciaron que se retiraban da 
Fundación Marco e nada sabemos do Ministerio de Educación, Cultura e 
Deporte, que tamén formaba parte de dita Fundación. 

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tino: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 S A N T I A G O D E C O M P O S T E L A gp-socialista@parlamentodegalicia.es 
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IU Grupo Parlamentario ^ ™ ^ ™ M ™ ™ & 

Todo isto sitúa o M A R C O nunhas circunstancias moi difíciles para a súa 
supervivencia, sostido prácticamente só polo Concello de Vigo, e pon en 
perigo a viabilidade deste importante proxecto cultural non só para Vigo, 
senón para toda Galicia. 

Creemos que é o momento de que a Xunta de Galicia tome todas as 
medidas necesarias para garantir a continuidade do M A R C O , dende logo 
cumprindo os seus compromisos pero tamén aumentando as achegas ao 
Museo e liderando a participación das outras Administracións e institucións 
que abandonaron a Fundación. 

Polo exposto, as deputadas e deputado asinante formulan as seguinte 
preguntas: 

1. a) Como valora o conselleiro de Cultura, Educación e Ordenación 
Universitaria a situación do M A R C O de Vigo? 

2. a) Pagou xa á Fundación Marco as débedas que mantiña en 2011 coa 
Fundación Marco? 

3. a) Que valoración fai do abandono da Deputación de Pontevedra e de 
Novacaixagalicia da Fundación Marco? 

4. a) Que accións vai poñer en marcha para garantir a continuidade do 
M A R C O 

Pazo do Parlamento, 1 de febreiro de 2012 

Asdo.: Concepción Burgo López 
M a Jose Caride Estévez 

Abel Losada Álvarez 
Deputadas e deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tino: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 S A N T I A G O D E C O M P O S T E L A gp-socialista@parlamentodegalicia.es 

182794



.................̂  t^^^Kp) 
¡ l l Grapo Parlamentario W l ^ ^ ^ i l ! ^ ; 

María Concepción Burgo López na data 02/02/2012 11:40:11 

María José Caride Estévez na data 02/02/2012 11:40:16 

Abel Fermín Losada Álvarez na data 02/02/2012 11:40:21 
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il§ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Concepción Burgo López, M a José Caride e Abel Losada 
r 

Alvarez, deputadas e deputado pertencentes ao Grupo Parlamentario dos 
Socialistas de Galicia, solicitan se realice a seguinte corrección de erros, 
nos doc. núm. 77051 e 77052: 

Onde di: " . . . . M a José Caride e Abel Losada Álvarez...", debe 
dicir:"...M a José Caride Estévez, Manuel Gallego Lomba e Abel Losada 
Álvarez..." 

Pazo do Parlamento, 3 de febreiro de 2012 

Asdo.: Concepción Burgo López 
M a Jose Caride Estévez 
Manuel Gallego Lomba 

Abel Losada Álvarez 
Deputadas e deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

María Concepción Burgo López na data 03/02/2012 10:15:28 

María José Caride Estévez na data 03/02/2012 10:15:35 

José Manuel Gallego Lomba na data 03/02/2012 10:15:47 

Abel Fermín Losada Álvarez na data 03/02/2012 10:15:56 

Partido dos 
Socialistas 
de Galicia 
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iü¡ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Francisco Cerviño González e María Concepción Burgo 
López, deputado e deputada pertencentes ao Grupo Parlamentario 
dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do 
Regulamento da Cámara, presentan ante esa Mesa a seguinte 
pregunta para a súa resposta escrita. 

No Pleno do Parlamento do día 14 de decembro de 2010, 
aprobouse por unanimidade dos 75 deputados e deputadas, unha 
proposición non de lei do Grupo Parlamentario Socialista, unha vez 
transacionado o texto, na que se insta á Xunta de Galicia a iniciar 
axiña os expedientes para declarar de interese cultural os recintos dos 
complexos do Castro de Samoedo e Sargadelos, ligados ao 
Laboratorio de Formas, incluíndo as coleccións e bibliotecas neles 
contidos. 

Por iso o deputado e a deputada que asinan preguntan o 
Gobernó galego a seguinte cuestión: 

Cal é a situación do expediente para declarar Ben de Interese 
Cultural os recintos dos complexos do Castro de Samoedo e de 
Sargadelos, incluíndo as coleccións e bibliotecas neles contidas? 

Pazo do Parlamento, 2 de febreiro de 2012 

Asdo: Francisco Cerviño González 
María Concepción Burgo López 

Deputado e deputada do G.P. Socialista 

Asinado dixitalmente por: 

Francisco Xulio Cerviño González na data 02/02/2012 12:05:32 
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María Concepción Burgo López na data 02/02/2012 12:05:40 

Partido dos 
Socialistas 
de Galicia 
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Á Mesa do Parlamento 

Partido dos 
Socialistas 
de Galicia 

Francisco Cerviño González e María Concepción Burgo 
López, deputado e deputada pertencentes ao Grupo Parlamentario 
Socialista, ao abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da 
Cámara, presentan ante esa Mesa a seguinte pregunta para a súa 
resposta escrita. 

O día 2 de decembro de 2010, o Parlamento de Galicia, a través 
da súa Comisión 4a, aprobou por unanimidade unha Proposición non 
de lei proposta polo Grupo Parlamentario Socialista, que insta ao 
Gobernó galego a solicitar nun prazo de tres meses, a documentación 
necesaria para iniciar o expediente que declara a colección do Museo 
Galego de Arte Contemporáneo Carlos Maside, Ben de Interese 
Cultural, para comezar, o antes posible, a tramitación do expediente 
declarativo. 

Pasado xa un ano, o deputado e a deputada que asinan 
preguntan ao Gobernó galego a seguinte cuestión: 

Cal é a situación do expediente para declarar Ben de Interese 
Cultural a colección do Museo Galego de Arte Contemporánea de 
Galicia Carlos Maside? 

Pazo do Parlamento, 2 de febreiro de 2012 

Asdo: Francisco Cerviño González 
María Concepción Burgo López 

Deputado e deputada do G.P. Socialista 

Asinado dixitalmente por: 

Francisco Xulio Cerviño González na data 02/02/2012 12:08:03 

María Concepción Burgo López na data 02/02/2012 12:08:12 
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Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Carmen Acuña do Campo e Modesto Pose Mesura, deputada e deputado 
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao 

partido dos abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan 
de Galicia

 a n t e e s a Mesa a s e g u m t e Pregunta para a súa resposta por escrito. 

O cambio no Gobernó do Estado despois das ultimas eleccións xerais ten 
conlevado que agora ao fronte do Ministerio de Sanidade estea a Sra. Mato, 
importante membro do Partido Popular estatal ata agora. 

Ademáis a Sra. Mato conta no seu equipo coa Sra. Frajas, ata agora, 
conselleira de Sanidade da Xunta de Galicia. 

Na ronda de encontros que a Sra. ministra mantivo eos e cas responsables 
de sanidade das distintas Comunidades Autónomas propiciou tamén o 
encontró entre a Sra. Mato e a actual conselleira galega, Sra. Mosquera. 

Pero, curiosamente, desta reunión diferentes revistas médicas recollían que 
contra o esperado a ministra de Sanidade non garantía a Sra. Mosquera a 
inmediata retirada do recurso xudicial interposto contra o catálogo galego 
nin moito menos a xeneralización inmediata do mesmo a totalidade do 
territorio estatal dada a actual responsabilidade da Sra. Farjas. 

Polo exposto, a deputada e o deputado que asinan formulan a seguinte 
pregunta para a súa resposta escrita: 

Cal é a razón para que de forma inmediata non se teña retirado o 
recurso contra o catálogo galego nin tampouco se teña anunciado xa a 
xeneralización do mesmo a todo o Estado español por orden do 
Ministerio de Sanidade? 

Pazo do Parlamento, 31 de xaneiro de 2012 

Asdo.: Carmen Acuña do Campo 
Modesto Pose Mesura 
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ÍÜÍ Grapo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Carmen Acuña do Campo e Modesto Pose Mesura, deputada e deputado 
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao 
abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan 

partido dos ante esa Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

A noticia de que o presidente da Xunta de Galicia, o Sr. Núñez Feijóo, se 
r e u n l u n u n kotgi ¿ a cjdade c o s xefes de servizo do Complexo Hospitalario 
Universitario de Vigo en compañía do voceiro de sanidade do Partido 
Popular e dun edil desa formación suscitou moitas criticas e tamén gran 
preocupación entre os profesionais sanitarios e a propia cidadanía desa área 
sanitaria. 

Non resulta fácil entender que motivos poden levar ao presidente da 
Xunta de Galicia a excluir dése encontró a propia Consellería de Sanidade, 
nin tampouco se entende que se convoque agora os xefes de servizo do 
Complexo Hospitalario Universitario cando non se ten tido en conta para 
nada a opinión dos profesionais nese novo rediseño e recorte no proxecto 
do futuro hospital vigués. 

Non sería moito máis democrático e transparente que fose no Parlamento, 
no concello de Vigo e incluso no propio Hospital onde se dera conta e 
explicacións por parte do Gobernó da Xunta de Galicia das modificacións 
sufridas polo proxecto inicial. 

Polo exposto, a deputada e o deputado que asinan formulan a seguinte 
pregunta para a súa resposta escrita: 

Como explica o Gobernó galego esa reunión nesas condicións? 

Pazo do Parlamento, 31 de xaneiro de 2012 

Asdo.: Carmen Acuña do Campo 
Modesto Pose Mesura 

Deputada e deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 
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Grupo Parlamentario 

María del Carmen Acuña do Campo na data 02/02/2012 12:27:37 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 02/02/2012 12:41 

N° Rexistro: 77067 
Data envió: 02/02/2012 12:41:08.239 

il§ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Juan Carlos Francisco Rivera, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 
Pregunta para a súa resposta por escrito. 

A Compañía de Radio Televisión de Galicia (CRTVG), vén de adxudicar 
no mes de xaneiro deste ano catro contratos en concepto de "servizos para a 
defensa en xuízo da Televisión de Galicia e a Radio Televisión de Galicia 
en distintos procesos de reclamación de cantidade" a outros tantos 
avogados de Pontevedra, Vigo, Santiago e Lugo. 

Sen cuestionar o fondo da reclamación da CRTVG, que motivaría as 
demandas xudiciais -reintegro efectivo de cartos públicos o erario público-, 
resulta absolutamente cuestionable que un "mesmo obxecto de 
reclamación" sexa adxudicado a catro despachos de avogados distintos, 
polo so feito de que as demandas se teñan que interpoñer en distintas 
cidades galegas. 

O importe total dos catro contratos adxudicados ascende a 209.200 euros. 

Ningún dos contratos adxudicados supera o importe de 60.000 euros, 
importe a partir do cal, son imprescindibles requisitos de publicidade na 
contratación negociada. 

Do mesmo xeito, resulta incomprensible que un procedemento de 
reclamación de cantidade nos Xulgados non poida ser abordado a través 
dos propios servizos xurídicos da CRTVG e se teña que acudir a 
contratación externalizada de despachos de avogados. 

A licitación e posterior adxudicación, a través de contratos negociados sen 
publicidade, a catro despachos distintos dun mesmo obxecto contractual 
esixe a xustificación axeitada por parte do ente adxudicatario a respecto 
deste fraccionamento. 

Diante do anteriormente exposto, o deputado que asina formula as 
seguintes preguntas para a súa resposta escrita: 

1. Cales son as razóns que motivan que os servizos xurídicos da 
C R T V G non poidan efectuar as reclamación xudiciais adxudicadas a 
avogados externos? 

Partido dos 
Socialistas 
de Galicia 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 02/02/2012 12:41 

N° Rexistro: 77067 
Data envió: 02/02/2012 12:41:08.239 

il§ Grupo Parlamentario 

Partido dos 
Socialistas 
de Galicia 

2. Cales son os criterios empregados pola dirección da CRTVG para 
non licitar un único contrato de defensa xurídica? 

3. Cales son os criterios empregados pola CRTVG para seleccionar os 
avogados os que finalmente se lie adxudican os contratos? 

Pazo do Parlamento, 2 de febreiro de 2012 

Asdo.: Juan Carlos Francisco Rivera 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

inado dixitalmente por: 

an Carlos Francisco Rivera na data 02/02/2012 12:39:52 
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REXISTRO XERAL ENTRADA 
Data asento: 02/02/2012 12:49 

N° Rexistro: 77068 
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OFICINA PARLAMENTAR 
Parlamento de Galiza 

Rúa do Hórreo, s/n. Tel. 0034 981 551 545 
Fax. 0034 981 551 420. Fax prensa: 0034 981 551 421 

gp-bng@parlamentodegalicia.es 
15702 Santiago de Compostela 

Galiza 

Á Mesa do Parlamento 

Ana Luisa Bouza Santiago, deputada do Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista 

Galego (BNG) ao abeiro do Regulamento da Cámara, presenta a seguinte Pregunta 

para a súa resposta escrita, sobre a convocatoria pola Fundación 061 dun 

denominado curso de Técnicos de Transporte Sanitario. 

Na actualidade existe un título oficial de formación profesional de Técnicos de 

transporte sanitario TTS, que forma parte das titulación ofrecidas polo ensino público 

en Galiza. Esa titulación acredita para formar parte da tripulación do transporte 

sanitario segundo marca a normativa en vigor. 

Resulta estraño coñecer a recente convocatoria da Fundación 061 para a celebración 

dun curso denominado como Título de Grao Medio de Técnico en Transporte 

Sanitario. Segundo esta convocatoria obrigaríase a pagar 1800€ a quen queira 

traballar en Galiza, aínda que estea en posesión do título de grao medio. 

Tamén segundo a letra da convocatoria non existe ningún tipo de criterio de selección 

de alumnado, posto que traballará no servizo só aquel que a fundación decida. Hai 

que lembrar que na actualidade a Fundación 061 decide sobre todo o transporte 

sanitario en Galiza ao ter asumido a organización do transporte non urxente. 

Por este motivo, o Grupo parlamentar do B N G formula as seguintes Preguntas para 

resposta escrita: 
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PARLAMENTO DE GALICIA 
REXISTRO XERAL ENTRADA 
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N° Rexistro: 77068 
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OFICINA PARLAMENTAR 
Parlamento de Galiza 

Rúa do Hórreo, s/n. Tel. 0034 981 551 545 
Fax. 0034 981 551 420. Fax prensa: 0034 981 551 421 

gp-bng@parlamentodegalicia.es 
15702 Santiago de Compostela 

Galiza 

1. - Coñece e autoriza o Gobernó galego a convocatoria realizada pola Fundación 061 

para a celebración dun curso de TTS co custo de 1800€ por alumna/o? 

2. - É a realización deste curso imprescindíbel para acceder a un posto de traballo en 

transporte sanitario xestionado ou coordinado dende a Fundación 061? 

3. - Qué papel xoga o título oficial de formación profesional de TTS nesta 

convocatoria e sobre todo no acceso a un posto de traballo financiado con fondos 

públicos e ao servizo da sanidade pública? 

4. - Considera o Gobernó galego que é lexítimo restrinxir o acceso ao traballo para os 

servizos públicos previo pago dunha matrícula de 1800€ cando existe unha titulación 

oficial para esa cobertura? 

Santiago de Compostela, 2 de febreiro de 2012. 

Asdo.: Ana Luisa Bouza Santiago 

Deputada do G.P. do BNG. 

Asinado dixitalmente por: 

Ana Luisa Bouza Santiago na data 02/02/2012 12:08:39 
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OFICINA PARLAMENTAR 
Parlamento de Galiza 

Rúa do Hórreo, s/n. Tel. 0034 981 551 545 
Fax. 0034 981 551 420. Fax prensa: 0034 981 551 421 

gp-bng@parlamentodegalicia.es 
15702 Santiago de Compostela 

Galiza 

Á Mesa do Parlamento 

Bieito Lobeira Domínguez, deputado do Grupo Parlamentar do Bloque 

Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da Cámara, presenta a 

seguinte Pregunta, para a súa resposta escrita, relativa á suposta intención da 

Consellaría do Medio Rural e do Mar de lie ofrecer marisco contaminado aos 

O 1 de febreiro facíanse públicos os resultados oficiáis das últimas análises 

realizadas no marisco reinstalado na batea de depuración fondeada na ría de Ferrol, 

que constataban o fracaso desta alternativa. Ameixa fina e babosa de Barallobre, 

babosa de Ferrol e de Corcubión cualificábanse como "non aptas" para a súa 

comercialización e consumo polo elevado índice de contaminación por coliformes 

que soportaban, malia existiren lotes de marisco instalados dende o pasado 9 de 

xaneiro que segué sen se depurar. 

No correo electrónico oficial no que se trasladan os resultados destas analíticas 

figuran, ademáis das mesmas, unhas anotacións persoais da Xefa do Servizo de 

Recursos Mariños da Delegación Territorial da Coruña que, suponse por erro, se 

dirixen, ademáis de a responsábeis da Consellaría do Medio Rural e do Mar, ás 

confrarías afectadas, e que din, literalmente (no español orixinal, of course): 

"Curioso resultado, la fina y japonesa de a pié de Barallobre la peor... 

pobres". 

Y la babosa de las pías de Ferrol de la primera semana todo bien 
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La babosa que da mal de barallobre es de las pías supongo 

Coruña bien y Corcubión mal..., qué se hace con la corcubión? 

¿Se resiembra o se le da a los pobres?" 

A gravidade destes feitos é extraordinaria. E a irresponsabilidade, suma. Que 

se produza unha consulta "aos/ás superiores" sobre se o marisco contaminado se lie 

dá aos "pobres", evidencia, ademáis dunha colosal insensatez, unha desconsideración 

clasista e soberbia impropia dunha administración pública. 

Estes feitos non poden ficar impunes. Non se pode xogar alegremente coa 

saúde da xente. A pura formulación da pregunta deixa dúbidas razoábeis a respecto 

de se, en situacións similares, marisco contaminado puido ter acabado en entidades 

benéficas ou cociñas económicas. Cumpre esclarecer absolutamente estas sospeitas e 

garantir que nunca se produciron nin se producirán feitos como os que de xeito tan 

imprudente como inconsciente se deixan traslucir. 

Estas son as razóns que levan ao B N G a formular as seguintes preguntas para a 

súa resposta escrita: 

1. a) Que decidiu facer a Consellaría do Medio Rural e do Mar co marisco 

contaminado de Corcubión: reintroduciuno no banco marisqueiro, ou doullo aos 

"pobres"? 

2. a) Nalgunha ocasión a Consellaría ofreceu marisco contaminado a entidades 

benéficas, cociñas económicas, etc? 
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3. a) Que avaliación fai a Consellaría destes feitos? 

4. a) Que responsabilidades políticas se derivan dos mesmos? 

5. a) Como se van depurar? 

Santiago de Compostela, 2 de febreiro de 2012. 

Asdo.: Bieito Lobeira Domínguez 

Deputado do G.P. do BNG. 

Asinado dixitalmente por: 

Bieito Lobeira Domínguez na data 02/02/2012 12:48:02 
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¡¡¡fe Grapo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Modesto Pose Mesura, Carmen Acuña do Campo, Beatriz Sestayo 
Doce e Miguel Angel Fernández López, deputados e deputadas 
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao 

Partido dos abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan 
de Galicia

 a n t e e s a Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta por escrito. 

O Concello de Tordoia é un dos máis extensos da comarca de Ordes con 
aproximadamente 125 quilómetros cadrados e unha poboación envellecida 
entorno a 4.300 persoas. 

O Centro de Saúde tradicional contaba cunha dotación de persoal sanitario 
de tres médicos, dous enfermeiros/as e unha matrona. 

Por diversas circunstancias, na práctica se veñen producindo alteracións no 
funcionamento do centro soportando maior carga de traballo aos 
profesionais que seguen exercendo a súa función. 

Por todo o exposto, os deputados e as deputadas que asinan formulan as 
seguintes preguntas para a súa resposta escrita: 

1. Que carga ten de traballo o centro de saúde? 
2. Que absentismo laboral ten o centro nos últimos tres anos? A que 

profesionais afecta? 
3. Cales son as condicións de traballo de todo o persoal actualmente? 
4. Que fixo a consellería para corrixir as anomalías que se teñen dado 

últimamente? 

Pazo do Parlamento, 1 de febreiro de 2012 

Asdo.: Modesto Pose Mesura 
Carmen Acuña do Campo 
Beatriz Sestayo Doce 
Miguel Angel Fernández López 

Deputados e deputadas do G.P. dos Socialistas de Galicia 
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Grapo Parlamentario 

Partido dos 
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Asinado dixitalmente por: 

Modesto Pose Mesura na data 02/02/2012 13:00:38 

María del Carmen Acuña do Campo na data 02/02/2012 13:00:44 

Beatriz Sestayo Doce na data 02/02/2012 13:00:50 

Miguel Ángel Fernández López na data 02/02/2012 13:00:55 
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il§ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

Modesto Pose Mesura, Carmen Acuña do Campo, Beatriz Sestayo 
Doce e Miguel Angel Fernández López, deputados e deputadas 
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao 

partido dos abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan 
de Galicia

 a n t e e s a Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta por escrito. 

As vías rápidas de atención en determinadas patoloxías sempre foron 
priorizadas polos diferentes servizos clínicos. 

Cando unha lista de espera de un servizo determinado supera ampliamente 
a marxe de tolerancia clínica e socialmente, faise inevitable facer algunha 
priorización con algunha patoloxía, especialmente de tipo tumoral. 

Neste sentido, os deputados e as deputadas que asinan formulan as 
seguintes preguntas para a súa resposta escrita: 

1. Que patoloxías están priorizadas? 
2. Con que protocolos? 

3. En que ámbitos territoriais da Comunidade Autónoma? 

Pazo do Parlamento, 1 de febreiro de 2012 

Asdo.: Modesto Pose Mesura 

Carmen Acuña do Campo 
Beatriz Sestayo Doce 
Miguel Angel Fernández López 

Deputados e deputadas do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

Modesto Pose Mesura na data 02/02/2012 13:08:41 

María del Carmen Acuña do Campo na data 02/02/2012 13:08:47 

Beatriz Sestayo Doce na data 02/02/2012 13:08:53 
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Partido dos 
Socialistas 
de Galicia 
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il§ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 

partido dos 152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 
de Galicia Pregunta para a súa resposta por escrito. 

Durante o ano 2010, cantas axudas dirixidas á internacionalización 
empresarial outorgou a Xunta de Galicia a sociedades ou empresas con 
domicilio social no concello de Noia ? 

Pazo do Parlamento, 30 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 30/01/2012 18:31:29 
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Á Mesa do Parlamento 

Fernando Branco Parga, Teresa Táboas Veleiro e Isabel Sánchez 

Montenegro, deputado e deputadas do Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista 

Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da Cámara, presentan a seguinte Pregunta 

para a súa resposta escrita. 

A mediados do pasado mes de novembro de 2011, facíase público o procedemento de 

avaliación ambiental estratéxica do P X O M de Ares, nun anuncio publicado na web 

da Consellaría de Medio Ambiente, Territorio e Infraestruturas. 

Concretamente, no anuncio que figuraba pendurado na web na mañá do día 22 de 

novembro, estabelecíase o prazo de exposición pública entre o 5 de novembro e o 5 

de decembro. 

Curiosamente, na tardiña do mesmo día producíase unha modificación nos prazos, 

quedando os mesmos estabelecidos do 28 de novembro ao 28 do mes de decembro; 

sen que figurase adxunta información algunha sobre as razóns do devandito 

"cambio", aínda que é certo que o Grupo Municipal do B N G xa tiña alertado no 

Concello da irregularidade e inseguridade xurídica que supoñía o feito de que o 

primeiro anuncio estabelecera unha data -a do 5 de novembro- que era previa á de 

publicación do anuncio. 

Á vista desa situación, o mesmo grupo municipal do B N G tiña presentado no rexistro 

do Concello de Ares un escrito no que, logo dunha serie de consideracións sobre o 
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procedemento e mesmo sobre o fondo do asunto, facíanse á alcaldía as seguintes 

peticións: 

1. - Que se demande da Consellaría de Medio Ambiente a suspensión cautelar do 

proceso de avaliación ambiental estratéxica do novo PXOM de Ares, atendendo ás 

contradicións observadas nos anuncios con datas diferentes e, así mesmo, á redución 

do prazo de exposición da avaliación ambiental a un só mes, en troque dos dous 

meses que estabelece a Lei 2/2010. 

2. - Que se traslade o documento á Comisión de Urbanismo/Comisión de Seguimento 

do PXOM co obxecto de que a mesma coñeza oficialmente o documento e arbitre os 

debates que permitan incorporarlle as suxestións e propostas dos diversos grupos da 

corporación. 

3. - Que, unha vez rematado o proceso do punto anterior, se traslade á Consellaría de 

Medio Ambiente a efectos de que a mesma proceda ao proceso de avaliación 

ambiental, segundo o estipulado na Lei 2/2010; garantindo desde a institución 

municipal a máxima información e participación do conxunto da veciñanza neste 

proceso. 

Co mutismo do Gobernó Municipal polo medio e, cando desde o Grupo Municipal do 

B N G procedíase ás oportunas alegacións -tanto a respecto do proceso, como do 

propio documento de avaliación ambiental-, na web da Consellaría de Medio 

ambiente aparece un novo anuncio referente ao P X O M de Ares, cuns prazos que 

agora ficarían estipulados entre o 23 de novembro e 23 de decembro; máis unha vez 

sen xustificación algunha sobre o novo cambio de datas. 
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Estamos, pois, claramente nunha actuación que non só resulta irresponsábel por quen 

haberla de velar pola transparencia e dereito á información e participación dun 

proceso regulado por Lei; senón que deixa na máis absoluta inseguridade xurídica a 

aquelas persoas, colectivos ou organizacións que quixesen exercer ese dereito. 

Acontece, ademáis, que a Consellaría estaría a facer unha lectura claramente restritiva 

do definido no artigo 84, apartado 5, da Lei 2/2010, de 25 de marzo, de medidas 

urxentes de modificación da Lei 9/2002, de 30 de decembro, de Ordenación 

Urbanística e Protección do Medio Rural de Galiza; na que se fala dun prazo de dous 

meses a efectos de consultas tanto a respecto das administracións públicas como do 

público interesado. 

Nese contexto, o B N G de Ares dirixiu un escrito ao Conselleiro de Medio Ambiente, 

Territorio e Infraestruturas, no que solicitaba: 

1. - Que se proceda á suspensión do procedemento de avaliación ambiental 

estratéxica do documento do PXOM do concello de Ares. 

2. - Que, unha vez garantido o proceso de participación do conxunto dos grupos 

municipais no debate e achegas ao devandito documento, e remitido polo concello de 

Ares novamente a esa Consellaría; se abra un novo proceso de exposición e 

consultas, ao abeiro do disposto no artigo 84-5 da Lei 2/2010. 

Na resposta a este escrito, o Conselleiro de Medio Ambiente, logo de facer un 

relatorio dos acontecementos, asume a existencia de modificación nos prazos de 
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publicación do procedemento de avaliación ambiental -que se xustifican en 

"problemas informáticos"-, pero que non procede a suspensión do proceso xa que, 

ademáis, non existiu reclamación algunha ao respecto por parte do Gobernó 

Municipal de Ares. 

Á vista desta situación, o Grupo Parlamentar do B N G formula pola presente as 

seguintes preguntas: 

1. - Coñece a Consellaría de Medio Ambiente as incidencias no procedemento de 

avaliación ambiental estratéxica do PXOM do concello de Ares? 

2. -E consciente a Consellaría de Medio Ambiente dos erros nos prazos estipulados -

concretados na aparición de, polo menos, tres datas diferentes-, e da situación de 

indefensión xurídica que isto provoca para as persoas/institucións que puidesen ter 

intención de presentar alegacións? 

3. - Entende a Consellaría de Medio Ambiente que, co proceso seguido neste caso, 

dase cumprimento acaldo ao definido no artigo 84, apartado 5, da Lei 2/2010, de 25 

de Marzo, de medidas urxentes de modificación da Lei 9/2002, de 30 de Decembro, 

de Ordenación Urbanística e Protección do Medio Rural de Galiza; na que se fala 

dun prazo de dous meses a efectos de consultas tanto a respecto das administracións 

públicas como do público interesado? 

4. - Ten previsto a Consellaría de Medio Ambiente adoptar algunha medida que 

garanta a transparencia e seguridade xurídica no proceso de avaliación ambiental 

do PXOM de Ares? 
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Santiago de Compostela, 2 de febreiro de 2012. 

Asdo.: Fernando Branco Parga 

Teresa Táboas Veleiro 

Isabel Sánchez Montenegro 

Deputado e deputadas do G.P. do BNG. 

Asinado dixitalmente por: 

Fernando Branco Parga na data 02/02/2012 13:21:25 

Teresa Táboas Veleiro na data 02/02/2012 13:21:27 

Isabel Sánchez Montenegro na data 02/02/2012 13:21:30 
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Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

O Gobernó galego aprobou o 9 de setembro de 2009 o Plan Director de 
Banda Larga de Galicia 2010-2013 co obxecto de dotar ás empresas 
galegas e ao conxunto da sociedade dun acceso de calidade á rede e 
favorecer así o desenvolvemento económico e social do noso país. O 
anuncio da aprobación do citado plan foi feito polo presidente da Xunta de 
Galicia nun acto no que tamén cifrou en 103 millóns a inversión da Xunta 
de Galicia ata o ano 2013 co obxecto de reducir a fenda dixital. 

Transcorridos máis de dous anos dende o anuncio do citado plan, o 
deputado que asina formula a seguinte pregunta para a súa resposta escrita: 

Durante o ano 2010, cantas persoas residentes no concello de 
Mazaricos puideron acceder á rede grazas ao Plan de Banda Larga da 
Xunta de Galicia? 

Pazo do Parlamento, 30 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 30/01/2012 12:35:09 
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Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

O Gobernó galego aprobou o 9 de setembro de 2009 o Plan Director de 
Banda Larga de Galicia 2010-2013 co obxecto de dotar ás empresas 
galegas e ao conxunto da sociedade dun acceso de calidade á rede e 
favorecer así o desenvolvemento económico e social do noso país. O 
anuncio da aprobación do citado plan foi feito polo presidente da Xunta de 
Galicia nun acto no que tamén cifrou en 103 millóns a inversión da Xunta 
de Galicia ata o ano 2013 co obxecto de reducir a fenda dixital. 

Transcorridos máis de dous anos dende o anuncio do citado plan, o 
deputado que asina formula a seguinte pregunta para a súa resposta escrita: 

Durante o ano 2011, cantas persoas residentes no concello de 
Mazaricos puideron acceder á rede grazas ao Plan de Banda Larga da 
Xunta de Galicia? 

Pazo do Parlamento, 30 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 30/01/2012 12:42:34 
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Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

O Gobernó galego aprobou o 9 de setembro de 2009 o Plan Director de 
Banda Larga de Galicia 2010-2013 co obxecto de dotar ás empresas 
galegas e ao conxunto da sociedade dun acceso de calidade á rede e 
favorecer así o desenvolvemento económico e social do noso país. O 
anuncio da aprobación do citado plan foi feito polo presidente da Xunta de 
Galicia nun acto no que tamén cifrou en 103 millóns a inversión da Xunta 
de Galicia ata o ano 2013 co obxecto de reducir a fenda dixital. 

Transcorridos máis de dous anos dende o anuncio do citado plan, o 
deputado que asina formula a seguinte pregunta para a súa resposta escrita: 

Cantas persoas residentes no concello de Mazaricos se virón 
beneficiadas ata o momento polo Plan de Banda Larga da Xunta de 
Galicia 2010-2013? 

Pazo do Parlamento, 27 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 30/01/2012 12:45:01 
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il§ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, Xoaquín M a Fernández Leiceaga, Beatriz 
Sestayo Doce, Silvia Fraga Santos e M a Dolores Rodríguez Amoroso, 

partido dos deputados e deputadas pertencentes ao Grupo Parlamentario dos 
de Galicia Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 1 5 2 do 

Regulamento da Cámara, presentan ante esa Mesa a seguinte Pregunta 
para a súa resposta por escrito. 

Ten previsto o Gobernó galego a construcción dalgunha residencia ou 
centro para a terceira idade no concello de Boiro (A Coruña)? 

Pazo do Parlamento, 3 0 de xaneiro de 2 0 1 2 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Xoaquín M a Fernández Leiceaga 
Beatriz Sestayo Doce 
Silvia Fraga Santos 
M a Dolores Rodríguez Amoroso 

Deputados e deputadas do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 30/01/2012 13:09:42 

Xoaquín María Fernández Leiceaga na data 30/01/2012 13:09:47 

Beatriz Sestayo Doce na data 30/01/2012 13:09:52 

Silvia Belén Fraga Santos na data 30/01/2012 13:09:56 

Maria Dolores Rodríguez Amoroso na data 30/01/2012 13:10:01 
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Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas e Modesto Pose Mesura, deputados 
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao 

partido dos abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan 
de Galicia

 a n t e e s a Mesa a s e g u m t e Pregunta para a súa resposta por escrito. 

Cantas visitas fixeron os técnicos de Prevención de Riscos Laboráis da 
Xunta de Galicia ao centro de Saúde da Pobra do Caramiñal durante o 
ano 2010? 

Pazo do Parlamento, 30 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Modesto Pose Mesura 

Deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 30/01/2012 13:21:52 

Modesto Pose Mesura na data 30/01/2012 13:21:56 
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Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas e Modesto Pose Mesura, deputados 
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao 

partido dos abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan 
de Galicia

 a n t e e s a Mesa a seguinte Pregunta para a súa resposta por escrito. 

Cantas visitas fixeron os técnicos de Prevención de Riscos Laboráis da 
Xunta de Galicia ao centro de Saúde da Pobra do Caramiñal durante o 
ano 2011? 

Pazo do Parlamento, 30 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Modesto Pose Mesura 

Deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 30/01/2012 13:26:44 

Modesto Pose Mesura na data 30/01/2012 13:26:48 
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Á Mesa do Parlamento 

Bieito Lobeira Domínguez, deputado do Grupo Parlamentar do Bloque 

Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da Cámara, presenta a 

seguinte Pregunta, para a súa resposta escrita, relativa aos reiterados cortes de luz 

que se producen en Mogor (Marín) e ás medidas que se adoptarán para mellorar a 

calidade da subministración eléctrica. 

Novo corte de luz que afectou a Mogor e parte de Marín (A Laxe), neste caso 

o pasado 24 de xaneiro, e por espazo de aproximadamente trinta minutos. Como ven 

denunciando insistentemente o B N G non é de recibo tal reiteración na interrupción da 

subministración eléctrica, tendo agora como novidade que estes feitos se producen 

tendo xa rematadas as obras de soterramento dunha liña eléctrica alternativa en 

Bagüín (Mogor), iso si, con ano e medio de retraso. 

Existen, daquela, outros problemas non resoltos que afectan á subministración 

eléctrica e que teñen como vítimas ás veciñas e veciños de Mogor. O Xefe Territorial 

da Xunta de Galiza na provincia de Pontevedra, xunto coa alcaldesa de Marín 

afirmaba que, após o soterramento da liña xa indicada, non se prevían novas 

actuacións de mellora. 

Estas son as razóns que levan ao B N G a formular as seguintes preguntas para a 

súa resposta escrita: 

1 .a) Cales son as razóns do corte de luz que afectou a Mogor e parte de Marín o 

24 de xaneiro? 
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2. a) Prevese adoptar algunha medida para que feitos deste tipo non se volvan 

producir? 

3. a) En caso positivo, en que consistirá, e en que prazo se fará efectiva? 

Santiago de Compostela, 2 de febreiro de 2012. 

Asdo.: Bieito Lobeira Domínguez 

Deputado do G.P. do B N G . 

Asinado dixitalmente por: 

Bieito Lobeira Domínguez na data 02/02/2012 13:52:27 
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Á Mesa do Parlamento 

Bieito Lobeira Domínguez, deputado do Grupo Parlamentar do Bloque 

Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da Cámara, presenta a 

seguinte Pregunta para a súa resposta escrita, relativa ás previsións de adopción de 

medidas para a mellora da seguranza viaria na estrada PO-551, á altura de Mogor. 

A estrada de titularidade autonómica PO-551 (Marín-Bueu) precisa 

urxentemente, á altura de Mogor, da adopción de medidas que melloren a seguranza 

viaria neste tramo, atendendo á elevada densidade de circulación que soporta, e á súa 

taxa de sinistralidade, máis aínda nunha zona poboada que rexistra unha importante 

cantidade de peóns ñas marxes desta estrada e de cruces pola mesma. 

Malia esta necesidade obxectiva, non existen na actualidade indicios de que a 

Consellaría do Medio Ambiente, Territorio e Infraestruturas teña previsto acometer 

actuacións de ningún tipo. Máis aínda tendo en conta os anuncios públicos do 

Delegado Territorial da Xunta en Pontevedra, que advertía da "complexidade" (?) das 

posíbeis actuacións e do elevado custo económico que representarían. 

Estas son as razóns que levan ao B N G a formular as seguintes preguntas para a 

súa resposta escrita: 

1.a) Que avaliación realiza o Gobernó galego sobre a situación da estrada PO-

551, á altura de Mogor, no relativo á seguranza viaria? 
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2. a) Que dados posúe sobre o fluxo e densidade de vehículos neste tramo da 

estrada? 

3. a) Que dados posúe sobre a sinistralidade nos anos 2010 e 2011 neste tramo 

da estrada? 

4. a) Ten previsto algunha actuación de mellora da seguranza viaria neste 

tramo? 

5. a) En caso positivo, en que consistiría? 

6. a) Cales son os prazos de redacción do proxecto, licitación, adxudicación, 

execución de obras e remate das mesmas? 

Santiago de Compostela, 2 de febreiro de 2012. 

Asdo.: Bieito Lobeira Domínguez 

Deputado do G.P. do BNG. 

Asinado dixitalmente por: 

Bieito Lobeira Domínguez na data 02/02/2012 14:07:46 
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il§ Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 

partido dos 152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 
de Galicia Pregunta para a súa resposta por escrito. 

O Diario Oficial de Galicia daba conta o venres 6 de xuño de 2008 da Orde 
de 3 de xuño de 2008 pola que se constituía o pacto territorial de emprego 
do Barbanza - Noia. Durante o ano 2009 e o ano 2010 seguiu vixente o 
citado acordó territorial. 

Polo anteriormente exposto, o deputado que asina formula a seguinte 
pregunta para a súa resposta escrita: 

Cal é o balance do Gobernó galego sobre o pacto territorial de 
emprego do Barbanza - Noia? 

Pazo do Parlamento, 30 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 30/01/2012 18:24:11 
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Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 

partido dos 152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 
de Galicia Pregunta para a súa resposta por escrito. 

Que accións de formación para desempregados realizou ou financiou o 
Gobernó galego no ano 2010 no concello de Noia? 

Pazo do Parlamento, 30 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 30/01/2012 18:27:24 
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Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

O Gobernó galego aprobou o 9 de setembro de 2009 o Plan Director de 
Banda Larga de Galicia 2010-2013 co obxecto de dotar ás empresas 
galegas e ao conxunto da sociedade dun acceso de calidade á rede e 
favorecer así o desenvolvemento económico e social do noso país. O 
anuncio da aprobación do citado plan foi feito polo presidente da Xunta de 
Galicia nun acto no que tamén cifrou en 103 millóns a inversión da Xunta 
de Galicia ata o ano 2013 co obxecto de reducir a fenda dixital. 

Transcorridos máis de dous anos dende o anuncio do citado plan, o 
deputado que asina formula a seguinte pregunta para a súa resposta escrita: 

Cantas persoas residentes no concello de Lousame se virón 
beneficiadas ata o momento polo Plan de Banda Larga da Xunta de 
Galicia 2010-2013? 

Pazo do Parlamento, 31 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 31/01/2012 11:03:59 
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Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

O Gobernó galego aprobou o 9 de setembro de 2009 o Plan Director de 
Banda Larga de Galicia 2010-2013 co obxecto de dotar ás empresas 
galegas e ao conxunto da sociedade dun acceso de calidade á rede e 
favorecer así o desenvolvemento económico e social do noso país. O 
anuncio da aprobación do citado plan foi feito polo presidente da Xunta de 
Galicia nun acto no que tamén cifrou en 103 millóns a inversión da Xunta 
de Galicia ata o ano 2013 co obxecto de reducir a fenda dixital. 

Transcorridos máis de dous anos dende o anuncio do citado plan, o 
deputado que asina formula a seguinte pregunta para a súa resposta escrita: 

Durante o ano 2011, cantas persoas residentes no concello de Lousame 
puideron acceder á rede grazas ao Plan de Banda Larga da Xunta de 
Galicia? 

Pazo do Parlamento, 31 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 31/01/2012 11:01:39 
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Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

O Gobernó galego aprobou o 9 de setembro de 2009 o Plan Director de 
Banda Larga de Galicia 2010-2013 co obxecto de dotar ás empresas 
galegas e ao conxunto da sociedade dun acceso de calidade á rede e 
favorecer así o desenvolvemento económico e social do noso país. O 
anuncio da aprobación do citado plan foi feito polo presidente da Xunta de 
Galicia nun acto no que tamén cifrou en 103 millóns a inversión da Xunta 
de Galicia ata o ano 2013 co obxecto de reducir a fenda dixital. 

Transcorridos máis de dous anos dende o anuncio do citado plan, o 
deputado que asina formula a seguinte pregunta para a súa resposta escrita: 

Durante o ano 2010, cantas persoas residentes no concello de Lousame 
puideron acceder á rede grazas ao Plan de Banda Larga da Xunta de 
Galicia? 

Pazo do Parlamento, 31 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 31/01/2012 10:58:02 
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Grupo Parlamentario 

Á Mesa do Parlamento 

José Manuel Lage Tuñas, deputado pertencente ao Grupo 
Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 
152 do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte 

partido dos Pregunta para a súa resposta por escrito. 
Socialistas 
de Galicia 

Ten previsto o Gobernó galego comezar a execución do macropolígono 
comarcal do Barbanza durante o ano 2012? 

Pazo do Parlamento, 30 de xaneiro de 2012 

Asdo.: José Manuel Lage Tuñas 
Deputado do G.P. dos Socialistas de Galicia 

Asinado dixitalmente por: 

José Manuel Lage Tuñas na data 30/01/2012 13:33:15 

Rúa do Hórreo, s/n Parlamento de Galicia. Tino: 981 551 530 - Fax: 981 551 418 • 15702 S A N T I A G O D E C O M P O S T E L A gp-socialista@parlamentodegalicia.es 

182836



BOLETÍN OFICIAL DO PARLAMENTO DE GALICIA

BOLETÍN OFICIAL DO PARLAMENTO DE GALICIA

ESTRUTURA

1. PROCEDEMENTOS DE NATUREZA NORMATIVA
1.1 LEIS E OUTRAS NORMAS
1.2 PROXECTOS E PROPOSICIÓNS DE LEI
1.3 OUTRAS PROPOSTAS DE NORMAS

2. PROCEDEMENTOS ESPECIAIS DE CARÁCTER INSTITUCIONAL
2.1 INVESTIDURA
2.2 MOCIÓN DE CENSURA
2.3 CUESTIÓN DE CONFIANZA

3. PROCEDEMENTOS DE CONTROL E IMPULSO
3.1 CONTROL SOBRE AS DISPOSICIÓNS DA XUNTA CON FORZA DE LEI
3.2 COMUNICACIÓNS DA XUNTA DE GALICIA
3.3 EXAME DE PROGRAMAS E PLANS
3.4 ACORDOS, RESOLUCIÓNS OU PROPOSTAS DE COMISIÓNS ESPECIAIS OU DE INVESTIGACIÓN
3.5 MOCIÓNS
3.6 PROPOSICIÓNS NON DE LEI

3.6.1 PROPOSICIÓNS NON DE LEI EN PLENO
3.6.2 PROPOSICIÓNS NON DE LEI EN COMISIÓN

3.7 OUTRAS PROPOSTAS DE RESOLUCIÓN
3.8 PROCEDEMENTOS DE CONTROL ECONÓMICO E ORZAMENTARIO

4. PROCEDEMENTOS DE INFORMACIÓN
4.1 SOLICITUDES DE COMPARECENCIA
4.2 INTERPELACIÓNS
4.3 PREGUNTAS
4.4 RESPOSTAS A PREGUNTAS
4.5 SOLICITUDES DE DATOS, INFORMES E DOCUMENTOS

5. PROCEDEMENTOS RELATIVOS A OUTRAS INSTITUCIÓNS E ÓRGANOS
5.1 SOLICITUDE AO GOBERNO DO ESTADO DA ADOPCIÓN DE PROXECTOS DE LEI
5.2 PROCEDEMENTOS RELACIONADOS CO TRIBUNAL CONSTITUCIONAL
5.3 VALEDOR DO POBO
5.4 CONSELLO DE CONTAS
5.5 OUTRAS INSTITUCIÓNS E ÓRGANOS

6. ELECCIÓNS, DESIGNACIÓNS E PROPOSTAS DE NOMEAMENTO
6.1 SENADORES EN REPRESENTACIÓN DA COMUNIDADE AUTÓNOMA
6.2 VALEDOR DO POBO E VICEVALEDORES
6.3 CONSELLEIROS DE CONTAS
6.4 TERNA PARA A PROVISIÓN DE VACANTES DO TRIBUNAL SUPERIOR DE XUSTIZA DE GALICIA
6.5 VOGAIS DA XUNTA ELECTORAL DE GALICIA
6.6 MEMBROS DO CONSELLO DE ADMINISTRACIÓN DA COMPAÑÍA DE RADIO-TELEVISIÓN DE GALICIA
6.7 MEMBROS DO CONSELLO ASESOR DE RADIO-TELEVISIÓN ESPAÑOLA EN GALICIA
6.8 VOGAIS DOS CONSELLOS SOCIAIS DAS UNIVERSIDADES DE GALICIA
6.9 VOGAIS DO CONSELLO DE BIBLIOTECAS
6.10DELEGACIÓN PARA A DEFENSA DE PROPOSICIÓNS DE LEI DO PARLAMENTO DE GALICIA NO CONGRESO
6.11OUTRAS ELECCIÓNS, DESIGNACIÓNS OU PROPOSTAS DE NOMEAMENTO

7. COMPOSICIÓN DO PARLAMENTO, RÉXIME E GOBERNO INTERIOR, ORGANIZACIÓN E FUNCIONAMENTO
7.1 COMPOSICIÓN DO PARLAMENTO E OS SEUS ÓRGANOS
7.2 RÉXIME E GOBERNO INTERIOR
7.3 ORGANIZACIÓN E FUNCIONAMENTO DO PARLAMENTO

8. ADMINISTRACIÓN PARLAMENTARIA
8.1 ORGANIZACIÓN E NORMAS DE FUNCIONAMENTO DOS SERVIZOS
8.2 PERSOAL
8.3 ACTIVIDADES DA ADMINISTRACIÓN PARLAMENTARIA

9. INFORMACIÓNS E CORRECCIÓNS DE ERROS
9.1 INFORMACIÓNS
9.2 CORRECCIÓNS DE ERROS



BOLETÍN OFICIAL DO PARLAMENTO DE GALICIA

Edición e subscricións: Servizo de Publicacións do Parlamento de Galicia.
Hórreo, 63. 15702. Santiago de Compostela. Telf. 981 55 13 00. Fax. 981 55 14 25

Dep. Leg. C-155-1982. ISSN 1133-2727




